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    ROMÂNIA 
JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str.1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 
     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 
           Încheiat astăzi 12 februarie 2024 în cadrul ședinței extraordinare a 
Consiliului Local al municipiului Huşi, convocata conform Dispoziţiei primarului 
municipiului Huşi nr.51 din 08.02.2024 

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.51 din 08.02.2024 a 

fost convocat  în  ședință extraordinară Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru 

data de 12 februarie 2024, ora 15,00, la camera nr.20 din Primăria Municipiului 

Huși. 

          La şedinţa participă: ing.Ciupilan Ioan – primarul municipiului Husi, 

jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : ec.Safta Trofin – director executiv  Directia 

Economica, jr.Irina Filote- șef Serviciu Administrație Publică Locală, ing. 

Calinescu Teodora – director executiv DAS Husi, jr. Nastrase Aniondra – DAS 

Husi, ing. Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic, ing.Nechifor Florin – Serviciul 

Tehnic, ec. Zaharia Costel – Directia Urbanism, dl.Boeru Sergiu – consilier 

personal al  primarului municipiului Husi.  

         La ședința Consiliului Local al municipiului Huși din 12 februarie 2024 a  

participat   presa locală. 

         Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data 

de  08.02.2024  a Dispoziției de convocare nr.51 din 08.02.2024. 

        Secretarul general  al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu: La ședința CL 

Hușidin data de  12 februarie 2024 , din totalul de 18  consilieri în funcție sunt 

prezenţi la şedinţa un număr de  18 consilieri locali din care: 17  consilieri locali 

prezenti fizic in sala de sedinta, un numar de  1(unu)consilier  local  a fost  prezent 

folosind   mijloace electronice utilizând o platformă online de videoconferință  

( doamna consilier Rotariu Nicoleta ) .Se constată că şedinţa este legal constituită. 

          Secretarul  general al municipiului Huşi, jr.Monica Dumitrașcu solicită 

domnilor consilieri să facă propuneri pentru preşedintele de şedinţă pentru o 

perioada de 3 luni de zile (februarie 2024 , martie 2024, aprilie 2024).              

           Doamna  consilier Patrascu Luiza:  Propun  ca preşedinte de şedinţa pentru o 

perioada de 3 luni de zile (februarie, martie, aprilie 2024), pe domnul consilier 

local Focia Alexandru. 

         Secretarul  general al municipiului Huşi, jr.Monica Dumitrașcu: Daca mai 

sunt alte propuneri?    
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          Secretarul general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu : Daca nu 

mai sunt alte propuneri, supun la vot propunerea ca domnul consilier local Focia 

Alexandru  sa fie desemnat presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile 

(februarie , martie, aprilie 2024).   Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ?   
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea 

(domnul consilier local Focia Alexandru - presedinte de sedinta pentru o perioada 

de 3 luni de zile (februarie , martie, aprilie 2024)  a fost aprobată  cu  18  voturi  

pentru). 

 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna februarie 
2024 , luna martie 2024, luna aprilie 2024) a fost ales  domnul  consilier FOCIA 
ALEXANDRU. 
 

        Secretarul general al municipiului Huși, jr.Monica Dumitrașcu : Avand in 

vedere ca a fost   desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau cuvantul domnului   

consilier  Focia Alexandru. 
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        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Focia Alexandru  : Va multumesc, 

buna ziua! Toata lumea a primit convocarea, asa ca o sa supun la vot ordinea de zi, 

asa cum a fost comunicata catre  domnii si doamnele consilier,  alcatuita dintr-un 

numar de 38 (treizecisiopt) proiecte de hotarare. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.           

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

 

           Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru  : Ordinea de 

zi   a fost aprobata cu  18 voturi pentru). 

 

  Ordinea de zi are urmatorul continut : 
 

1. Proiect de hotărâre nr.43 din 01.02.2024 privind  alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna   

februarie 2024 , luna  martie 2024,  luna  aprilie 2024, iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

2. Proiect de hotărâre nr.72 din 07.02.2024 privind modificarea organigramei si a statului 

de functii al  personalului din cadrul  Directiei de Asistenta Sociala a municipiului Husi - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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3. Proiect de hotărâre nr.73 din 07.02.2024 privind  alocarea sumei de  28.792,71 lei cu 

TVA, necesara pentru reparatii curente acoperis bloc ANL 1, sc.A, soseaua Husi-

Stanilesti, din municipiul Husi, judetul Vaslui - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.74 din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de  16.108,20  lei cu 

TVA, necesara pentru procurarea si montarea a 33 indicatoare rutiere “statie de autobuz” , 

in municipiul Husi, judetul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.75  din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de  39.760,78 lei cu 

TVA, necesara pentru reparatii curente acoperis bloc ANL 3, sc.A, soseaua Husi-

Stanilesti, din municipiul Husi, judetul Vaslui -iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.76  din 07.02.2024 privind actualizarea documentatiei tehnico-

economice pentru obeictivul “Modernizare prin asfaltare strazi de interes local in 

municipiul Husi, judetul Vaslui”- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.77 din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de 728.090 lei fara 

TVA, necesara pentru  alimentarea cu energie electrica a obiectivului “Baza sportiva tip 1, 

strada Ciprian Porumbescu nr.44, din municipiul Husi , judetul Vaslui” -  iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.42 din 01.02.2024 privind preluarea de catre UAT Municipiul 

Husi de la Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si Administratiei prin Compania 

Nationala de Investitii “C.N.I.” S.A. a amplasamentului  situat   in municipiul Husi, strada 

General Teleman, nr.15 si nr.15.B, bl.19, parter, judetul Vaslui- iniţiator primarul 

municipiului Huşi.  

 

9. Proiect de hotărâre nr.78 din 08.02.2024 privind darea în administrare a 

Cinematografului “Dacia “ Husi situat in municipiul Husi, strada General Teleman, nr.15 

si nr.15.B, bl.19, parter, judetul Vaslui către Casa de Cultura “Alexandru Giugaru” Husi ,  

de catre U.A.T. Municipiul Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

10. Proiect de hotărâre nr. 79 din 08.02.2024  privind aprobarea organigramei si a statului 

de functii al personalului din cadrul Casei de Cultura “Alexandru Giugaru” Husi, precum 

si a Regulamentului de organizare si functionare al acesteia - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

11. Proiect de hotarare nr.44 din 07.02.2024   privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada  

2024 - 2025 pentru obiectivul de investitii <<Reabilitare instalatie termica din cladirea 

centralei termice din cadrul Scolii Gimnaziale „Mihail Sadoveanu”>> Husi - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 
 

12. Proiect de hotarare nr.45 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2024 

- 2025 pentru obiectivul de investitii <<Reabilitare “Casa Jenica Mitache”-Gradinita cu 

program normal nr.4 din Municipiul Husi, Jud.Vaslui>>- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 



5 | P a g e  

 

 

13. Proiect de hotarare nr.46 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2025 pentru obiectivul de investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului 

Ortodox „Sf.Toma” din Municipiul Huși, județul Vaslui››- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 
 

14. Proiect de hotarare nr.47 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 

2018-2024 pentru obiectivul  “Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei 

municipiului Husi” cod SMIS 117872 si a cheltuielilor legate de proiect , finantare 

solicitata in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020, Axa priotritara 3 

“Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de 

investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a 

utilizării energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv în clădirile 

publice, și în sectorul locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței energetice în 

clădirile rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat public, îndeosebi a celor 

care înregistrează consumuri energetice mari- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

15. Proiect de hotarare nr.48 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 

2020-2024 pentru obiectivul “Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul Husi bazata 

pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 123567” in cadrul Programului 

Operational Regional 2014-2020,  Axa prioritara 3  “Sprijinirea tranzitiei catre o 

economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de investiţii 4e:Promovarea unor 

strategii cu emisii scazute de dioxid de carbon pentru toate tipurile de teritorii ,in special 

pentru zonele urbane ,inclusiv promovarea mobilitatii urbane multimodale durabile si a 

masurilor de adaptare relevante pentru atenuare Obiectiv Specific 3.2 - Reducerea 

emisiilor de carbon in zonele urbane bazata pe planurile de mobilitate urbana durabila – 

Cod SMIS 123567- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

16. Proiect de hotarare nr.49 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huşi, pentru perioada 

2020-2024 pentru obiectivul  “Reabilitarea, modernizarea şi echiparea infrastructurii 

educaţionale pentru Corp clădire C1 al Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, a 

cărui finanţare este accesată în cadrul  Programului Operaţional  Regional 2014 – 2020 , 

Axa Prioritară 10 Îmbunătăţirea infrastructurii educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 

investiţiile în educaţie , şi formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru dobândirea 

de competenţe şi învăţare pe tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea infrastructurilor de 

educaţie şi formare , obiectiv specific  10.2 Creşterea gradului de participare la 

învăţământul profesional şi  tehnic şi învăţare pe tot parcursul vieţii – cod SMIS 122165- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

17. Proiect de hotarare nr.50 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2022 

– 2024 pentru obiectivul „Regenerare Cartier Corni din Municipiul Husi prin 

realizare/dotare infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare 

spatii publice urbane-  SMIS 2014+:125731”- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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18.  Proiect de hotarare nr.51 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2022 - 2024 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – 

Cod SMIS 153167 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

19. Proiect de hotarare nr.52 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2024 pentru obiectivul “Reabilitare cladire Baia Populara si infiintarea unui Centru 

Social de Urgenta ” – Cod SMIS 142240 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

20. Proiect de hotarare nr.53 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2024 pentru obiectivul “Reabilitarea Dispensarului Casa Ralea si infiintarea unui centru 

de recuperare medicala pentru adulti si copii - Cod SMIS 142238” - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

21. Proiect de hotarare nr.54 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2021 

- 2024 pentru obiectivul “ Constructia unui centru multifunctional in ZUM.3 – Dric, cod 

SMIS 138482” - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

22. Proiect de hotarare nr.55 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2023 

– 2024 pentru obiectivul Proiect „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 

digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din municipiul 

Huși” cod F-PNRR-Dotari-2023-1191- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
  

23. Proiect de hotarare nr.56 din 07.02.2024   privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 

2026 pentru obiectivul Proiect “BiblioHub Vaslui” - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

24. Proiect de hotarare nr.57 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 

2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1755 intitulat “Renovarea energetica moderata 

a cladirii Corp C1 din strada A.I.Cuza care apartine Scolii Gimnaziale Ion Creanga Husi”, 

accesat in cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 – Valul Renovarii, Axa 2 –

Schema de granturi pentru eficienta energetica si rezilienta in cladiri publice,Operatiunea 

B2; Renovarea energetica moderata sau aprofundata a cladirilor publice derulat de 

Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si Administratiei - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

25. Proiect de hotarare nr.58 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 - 

2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1697 intitulat “Renovarea energetica moderata 

a cladirii C1 aferenta corp C3 din strada Stefan cel Mare care apartine Scolii Gimnaziale 

Ion Creanga Husi” accesat in cadrul apelului de proiecte  PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 

Componenta 5 – Valul Renovarii - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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26. Proiect de hotarare nr.59 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-1572 intitulat “Renovarea energetica 

moderata a cladirii Gradinita cu program prelungit nr.10 Husi”accesat in cadrul Planului 

National de Redresare si Rezilienta,apelul de proiecte  

PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1,Componenta 5 – Valul Renovarii - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

27. Proiect de hotarare nr.60 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2026 pentru obiectivul “Proiect Construire locuinte pentru tineri in Municipiul Husi” 

finantat de MDLPA prin PNRR - Componenta 10 - Fond Local - COD C10-12-195 - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

28. Proiect de hotarare nr.61 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2023 

– 2026 pentru obiectivul Proiect C5-B2.1.a-1580  intitulat „Renovare energetica 

moderata a cladirii Cresa municipala Husi” accesat in cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 

Componenta 5 -Valul Renovării, Axa 2 –Schema de granturi pentru eficienţa energetică 

şi rezilienta în clădiri publice, Operaţiunea B.2 - Renovarea energetică moderată sau 

aprofundată a clădirilor publice derulat de Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si 

Administratiei- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

29. Proiect de hotarare nr.62 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2025 pentru obiectivul “Construire Cresa mare, str Mihail Sadoveanu nr.1, municipiul 

Huși” finantat in cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență - apelul de proiecte 

PNRR/2022/C15/01- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

30. Proiect de hotarare nr.63 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2021 

– 2026 pentru obiectivul de investiti <<Modernizare prin asfaltare strazi de interes local 

in Municipiul Husi”- Program National “Anghel Saligny”>> ; - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 
 

31. Proiect de hotarare nr.64 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2024 

- 2025 “Program reparatii strazi in Municipilul Husi, Jud.Vaslui” - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 
 

32. Proiect de hotarare nr.65 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2022 

- 2025 pentru obiectivul de investitii “Prelungire strada Dosoftei și legătura cu strada Dr. 

Corneliu Adameșteanu din Municipiul Huși, Județul Vaslui ”- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 
 

33. Proiect de hotarare nr.66 din 07.02.2024   privind aprobarea repartizarii sumei de 55,0 

mii lei din bugetul local al municipiului Husi in vederea sustinerii financiare a Centrului 
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Judetean de Excelenta Vaslui – Centrul Husi pentru anul 2024- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 
 

34. Proiect de hotarare nr.67 din 07.02.2024   privind constituirea fondului de rezervă 

bugetară  la dispoziţia Consiliului Local  al Municipiului Huşi în suma de 20,3 mii lei - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

35. Proiect de hotarare nr.68 din 07.02.2024   privind includerea in bugetul local  a sumei 

de 35.507,0 lei , reprezentand  cotizația de membru  al Asociației  Municipiilor din 

România, datorată  de  municipiul Huși , județul Vaslui , pentru anul 2024 - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 
 

36. Proiect de hotarare nr.69 din 07.02.2024   privind adoptarea bugetului local pe anul 

2024 si estimat pentru anii 2025 – 2027- iniţiator primarul municipiului Huşi. 
 

37. Proiect de hotarare nr.70 din 07.02.2024 privind aprobarea bugetului de venituri si 

cheltuieli  pe anul 2024 si estimat pentru anii 2025 - 2027  al institutiilor publice finantate 

integral sau partial din venituri proprii- inițiator primarul municipiului Huși- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

38. Proiect de hotarare nr.71 din 07.02.2024 privind aprobarea bugetului imprumuturilor 

interne pe anul 2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 
 Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi . 
 
           Președintele de ședință , domnul consilier Focia Alexandru    solicita   comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise pe ordinea de zi a sedintei 

CL din   12 februarie 2024   , daca se poate? 

           Domnul consilier  Focia Alexandru  : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti - exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Doamna consilier Toma Cătălina Tania : Din partea Comisiei pentru amenajarea 

teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea 

lucrărilor publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură –exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisia de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ - exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare.   

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Din partea Comisiei   de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe –  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

1. Proiect de hotărâre nr.43 din 01.02.2024 privind  alegerea  preşedintelui 

de şedinţă a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  

de 3 luni de zile , respectiv luna   februarie 2024 , luna  martie 2024,  luna  

aprilie 2024, iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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               Preşedintele de şedinţă pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv 

luna   februarie 2024 , luna  martie 2024,  luna  aprilie 2024, a fost ales domnul   

consilier  local Focia Alexandru     
 

2. Proiect de hotărâre nr.72 din 07.02.2024 privind modificarea 

organigramei si a statului de functii al  personalului din cadrul  Directiei 

de Asistenta Sociala a municipiului Husi - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

acest proiect de hotarare? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta X 
foloseste 

- - 
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platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

        Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  18  voturi  pentru),  1 abținere) –  domnul consilier local Cocuz 

Adrian. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.73 din 07.02.2024 privind  alocarea sumei de  

28.792,71 lei cu TVA, necesara pentru reparatii curente acoperis bloc 

ANL 1, sc.A, soseaua Husi-Stanilesti, din municipiul Husi, judetul Vaslui 

- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

4. Proiect de hotărâre nr.74 din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de  

16.108,20  lei cu TVA, necesara pentru procurarea si montarea a 33 

indicatoare rutiere “statie de autobuz” , in municipiul Husi, judetul 

Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

5. Proiect de hotărâre nr.75  din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de  

39.760,78 lei cu TVA, necesara pentru reparatii curente acoperis bloc 

ANL 3, sc.A, soseaua Husi-Stanilesti, din municipiul Husi, judetul Vaslui 

-iniţiator primarul municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru).  Domnul consilier Corjinschi Ioan 

Alexandru nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

6. Proiect de hotărâre nr.76 din 07.02.2024 privind actualizarea 

documentatiei tehnico-economice pentru obeictivul “Modernizare prin 

asfaltare strazi de interes local in municipiul Husi, judetul Vaslui”- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

              Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   

la prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru 
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  16  voturi  pentru), 1 abținere)- doamna consilier  Toma 

Cătălina Tania .Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru nu si-a exprimat votul, 

nu se afla in sala de sedinta. 
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7. Proiect de hotărâre nr.77 din 07.02.2024  privind  alocarea sumei de 

728.090 lei fara TVA, necesara pentru  alimentarea cu energie electrica a 

obiectivului “Baza sportiva tip 1, strada Ciprian Porumbescu nr.44, din 

municipiul Husi , judetul Vaslui” -  iniţiator primarul municipiului Huşi. 

       Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Va rog, domnule consilier Bobârnat Radu! 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vorba de alocarea unei sume de 

728.090 lei fara TVA pentrru alimentarea cu energie electrica a  bazei sportive. Dar 

vreau sa stiu este strict pentru baza sportiva  sau este si pentru iluminatul public? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Este vorba doar de 

baza sportiva , cu tot cu iluminatul din jurul bazei, str.Ciprian Porumbescu si o 

bucata din str.Dosoftei, acolo unde sunt si parcarile. Cel putin asa stiu eu ca este 

avizul. Sa vina cineva de la Tehnic, Nechifor sau altcineva!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Vad ca mai sunt vreo 2300 metri, 2 km.si 

ceva lungime. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Toata alimentarea 

se face de la Postul TRAF, ne trebuie  post traf  nou pentru baza sportiva , nu 

putem folosi nici  un cablu care exista acolo la ora actuala. Domnule Dumascu? 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Da, domnule primar! 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Referatul de la 

investitii iluminat public nu a fost pus la materialul de sedinta, cu tot devizul si cu 

tot ? 

            Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Ba da. Ideea este ca 

in zona respectiva , pe o distanta de vreo 500 de metri nu exista post de 

transformare, iar E-ON-ul cand intalneste situatii de genul acesta , ii obliga prin 

studiul de solutii sa prevada  o putere si pentru eventualele  investitii  de iluminat 

din zona. Ei anticipeaza o putere avand in vedere dezvoltarea zonei respective pe 

strazi, pe abonati,  estimeaza un consum pentru iluminatul public si fac chestia asta, 

am mai avut-o si la alte investitii de genul asta. Costul respectiv este pentru 
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alimentarea bazei sportive cat si pentru o eventuala extindere  a iluminatului public 

in zona respectiva. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ca procedura de achizitie este ok cu 

achizitie directa? 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Nu stiu daca facem 

noi achizitia, de obicei cei de la E-ON ei isi fac achizitia. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Intreb pentru am vazut ca sunt  trei  oferte 

acolo, de la 3 firme diferite. 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Ofertele sunt doar 

pentru a estima valoarea. Urmeaza ulterior stabilirea pretului de achizitie. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu sunt tot ei cei care au castigat 

oferta? 

         Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Nu neaparat, trebuie sa 

castige licitatia. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: A, este prin licitatie, pentru ca depaseste 

plafonul. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :Da, depaseste 

50.000. 

           Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Dar ca sa putem pleca 

de la o valoare estimata trebuie sa consultam niste operatori. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Doua dintre firme, am vazut acolo, 

spuneau ca oferta este valabila  45 de zile. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Asta o da toata 

lumea, nu va suparati, daca maine va duceti si faceti o comanda la un frigider, va 

spune ca este valabila tot 30 de zile. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Din cele 3, numai 2 au scris, 1 nu a scris. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Este treaba lor. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Dar daca se 

scoate la licitatie?! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca se scoate la licitatie, nu asta este 

problema, dar vroiam sa stiu daca este numai pentru baza sportiva sau este si 

pentru... 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Post Traf de 300 sau 

de 400? 

          Domnul ing.Nechifor Florin – Serviciul Tehnic: De 400, la valoarea asta. 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic:Da, de 400 KW. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Bun, daca nu 

mai sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de 

inițiator. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

 

 



17 | P a g e  

 

    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

8. Proiect de hotărâre nr.42 din 01.02.2024 privind preluarea de catre UAT 

Municipiul Husi de la Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si 

Administratiei prin Compania Nationala de Investitii “C.N.I.” S.A. a 

amplasamentului  situat   in municipiul Husi, strada General Teleman, nr.15 

si nr.15.B, bl.19, parter, judetul Vaslui- iniţiator primarul municipiului 

Huşi.  

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Da, va rog, domnule consilier Bobârnat Radu! 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: „Mai intai  vreau sa mentionez faptul ca 

odata cu aceasta hotarare, cu acest proiect de hotarare , se incheie oarecum truda, 

osteneala depusa si de Consiliul Local pentru darea in folosinta a acestui important 

obiectiv  care inseamna Cinematograful „Dacia” din Husi, ocazie cu care eu tin sa-i 

multumesc in mod deosebit doamnei consilier Popa Cătălina Eugenia, cea care a 

fost cea mai insistenta si mai tenace pentru punerea in aplicare a acestui obiectiv. 

Sigur, si domnul  primar  are meritul lui aici, nu vreau eu sa stabilesc cine are cel 

mai mare merit,dar daca doamna consilier Popa nu ar fi insistat cu atata tenacitate 

si vehementa mult timp, multi ani, pentru darea in folosinta a acestui obiectiv, 

probabil ca la acest moment nu l-am fi avut. Imi pare rau ca nu s-a facut si o 

deschidere oficiala, asa cum s-a promis, imi pare rau ca s-a incercat o alta solutie cu 

privire la aceasta dare in folosinta a Cinematografului Dacia, si acum cand ati vazut 

ca solutia propusa de dvs.cu inchirierea nu a mers, ati venit cu idea de a-l da la 

Casa de cultura. Din punctul meu de vedere, nici asta nu este o solutie buna, 

optima, pentru ca eu nu am deloc  incredere in actualul manager al Casei de 

Cultura, nu a facut fata la atributiile si datoria ei de manager al Casei de cultura  

nici cu ce a avut pana acuma, este aici doamna?” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Acum avem 

discutii numai pentru preluare, putem discuta la alt proiect. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: „Va spun toaste astea pentru ca este 

vorba despre Casa de cultura.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Eu trebuie sa plec 

la Bucuresti, nu vreau sa pierd, dar o  sa dau raspunsul eu. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: „ Nu am delor incredere ca doamna v-a 

gestiona asa cum trebuie aceasta situatie, dar oricum este mai bine decat ce ne-ati 

propus data trecuta, si sper ca prin aceasta preluare Cinematograful Dacia sa fie, 

locatia de acolo sa fie valorificata asa cum trebuie.La Casa de Cultura, sa stiti ca, 

sunt multe aspecte..... 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Sunt aspecte care 

tin de evaluare, o sa le discutam la evaluare.” 
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           Domnule consilier Bobârnat Radu:....o sa discutam si atunci, vreau sa va 

spun ca  acolo se intampla multe lucruri ilegale... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Totul este ilegal 

din punctul dvs. de vedere”. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu:....pot spune foarte clar ca acolo....” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Domnule 

consilier, nu putem discuta la momentul oportun, discutiile nu tin de proiectul 

acesta.” 

            Domnule consilier Bobârnat Radu: „ Nu imi puneti pumnul in gura, lasati-

ma sa spun ce am de spus, da? Lasati-ma sa spun ce tine de Casa de Cultura, va rog 

frumos!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Suntem cu 

discutiile la proiectul de hotarare cu preluarea Cinematografului de catre UAT de la 

CNI. 

            Domnule consilier Bobârnat Radu: „Dar de ce sa nu spunem acuma, suntem 

la proiectul cu preluarea Cinematografului  pentru Casa de cultura, cu preluarea 

unui obiectiv. Cum nu este vorba de asta?!” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :Nu, nu suntem 

cu discutiile  pentru Casa de Cultura, nu, vorbim de preluarea de catre UAT 

Municipiul Husi a Cinematografului, proiectul de hotarare urmator este despre 

darea in administrare.” 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: „Si nu are legatura unul cu altul? Vreti sa 

vorbim la fiecare in parte asa ?” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : “Pai, despre asta 

este vorba”. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Atunci, o sa vorbesc eu despre 

asta!” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Mai intai, s-a 

inscris domnul Popa la cuvant. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun!. 

            Domnul consilier Popa Cristinel:Daca am inteles, este vorba despre 

Proiectul de hotarare nr.42 din  01.02.2024? 

            Domnul consilier Matei Ionel: Punctul nr.8, Proiectul de hotarare nr.42. 

            Domnule consilier Bobârnat Radu:Faptul ca am spus ca odata cu acest 

proiect..... 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Domnule 

consilier, vreau sa iau si eu cuvantul ! 

            Domnule consilier Bobârnat Radu:...se incheie truda Consiliului Local, este 

ok? Este ok ca am spus asta la proiectul acesta, da? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Domnule 

presedinte, domnule presedinte, imi dati voie sa vorbesc si eu? 



20 | P a g e  

 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: „Sau acuma imi spuneti cand sa spun si 

cum sa spun!?” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Probabil ca unii 

oameni au remember-ul asta, isi aduc aminte foarte bine, au memorii din timpul 

sedintelor, deoacamdata am spus ca memoria ma lasa mai greu, toate variantele de 

propunere ale Cinematografului , nu stiu daca a fost numai meritul doamnei Popa 

sau ideea doamnei Popa, a fost  si a altor colegi de-ai nostri si chiar a altora care au 

plecat datorita unor presiuni care s-au facut din acest punct de vedere asupra unui 

manager, dar nu asta este problema, ceea ce am realizat este ca am reusit sa-l 

introducem pe un Program Guvernamental al CNI, iar daca ne uitam in procesul 

verbal de sedinta, doamna consilier Popa a spus ca municipiile nu pot sa fie de 

acolo.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Dar nu este asa, nici nu are 

legatura una si cu alta, nu mai infloriti, domnule primar, ca exista procesele 

verbale!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Doamna consilier, 

nu v-am intrerupt, nu l-am intrerupt nici pe domnul Bobârnat, si nu vreau sa fiu 

intrerupt! Doi, propunerea de a fi inchiriat a fost un acord de principiu, colegii mei 

nu au pus si al doilea material de infiintare a unui centru cu Casa de Cultura, sunt 

niste cheltuieli pe care ar trebui sa le vedem, de functionare, si de luare.Momentan, 

Cinematograful a fost preluat , adica va trebui sa-l preluam, am semnat procesul 

verbal de predare si ni s-au pus la dispozitie toate listele de investitii, atata timp cat 

l-am dat doar pe perioada de investitii, nu pot sa-l tin in stand-by, nu pot sa-l tin in 

stand-by,cineva trebuie  sa-l ia in primire , cineva trebuie sa-l administreze. 

Referitor la, ca sa-i raspund domnului Bobârnat, inaugurare,nu a fost nici o 

inaugurare ,a fost doar o doleanta a Colegiului „Cuza Voda”, si cum am si pentru 

02 aprilie, pentru olimpiada de matematica, faza nationala, care se desfasoara la 

Husi, si vor sa faca deschiderea respectiva tot in Cinematograf, va trebui sa am un 

personal care sa  administreze acel spatiu, acel Cinematograf.” 

             Domnul consilier Popa Cristinel: Si festivitatea de premiere. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Problema care a 

coincis, care am coordonat-o de asa natura , si cei de la Cuza, ca au avut o actiune 

destul de importanta pentru ei, nu au fost decat elevii de la „Cuza Voda”, care o 

mare parte dintre ei nici nu au drept de vot, cum am fost acuzat electoral, a coincis 

cu remedierea care s-a facut in urma inundatiei care a fost de la etajul superior, cu 

canalizarea.Probabil ca la faza de olimpiada, va fi urmatoarea etapa, sau daca 

reusim, Casa de Cultura, sa organizam un spectacol pentru 8 Martie, si sa vedem ce 

licentiere trebuie, chiar nu stiu toate documentele, pentru a putea sa difuzam si 

filme. Nu stiu aceasta tehnologie, sau acest procedeu,chiar nu mi-am pus niciodata 

problema in timpul derularii investitiei, o sa vedem, nici nu am crezut ca o sa 

vedem investitia asta finalizata , mai avem si baza sportiva care la ora actuala se va 

finaliza doar pentru ca, constructorul vrea sa o finalizeze, banii nu ii va primi , nu 
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stiu cand ii va primi, Casa de Cultura are un raport de activitate, daca are ilegalitati, 

noi suportam totdeauna cererile si acuzatiile unora dintre noi, ca asa suntem 

invatati, de 16 ani de zile nu am avut decat acuzatii, tot de aici ma acuzau si colegii 

mei de partid care faceau parte cu liberalii, va o sa ma duc la puscarie, intr-o 

campanie electorala, foarte multi dintre dvs. stiti ca poate va aduceti aminte, noi 

suntem de acord ca orice organ de control sa ne verifice, orice sesizare sa fie 

facuta,punand toate documentele la dispozitie ca ne sunt solicitate, indiferent daca 

in baza unei adrese, oficial, sa fie conform legii, noi le vom da oricum, in rest, asta 

este solutia pe care o propune Primaria, asta este solutia, era mult mai usor sa 

facem un Centru Cultural, sa-l trecem in alta grila de salarizare , ceea ce insemna 

alte sume de bani, sau mai bine zis, alte etape de  parcurs si de aprobat. 

Deocamdata, asta este varianta optima care am vazut-o, prin preluarea Casei de 

Cultura , dar ma scuze Dumnezeu, dar domnul Boeru va poate confirma ca la ora 2 

noaptea eu sunam Politia, sa ajungem sa vedem ce se intampla cu sistemul de 

alarma pentru ca, picaturile acelea de apa care au ajuns la un senzor de fum , au 

declasat efectiv sistemul, si tot orasul  era zgudit din centrale,tot la ora aia nu am 

stiut ce sa facem si v-am spus ca am scos tot ce s-a numit sigurante pentru ca toate 

usile stateau larg deschise , asa sunt facute ”. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu:” Si va plangeti, sau ce? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :”Nu, nu ma plang,  

v-am spus de ce trebuie sa-l predau, sa am un personal care sa stie cat de cat sa 

umble cu aceste sisteme, ca eu nu pot sa desemnez pe nimeni, doi, este o investitie 

destul de mare, care nu poate sa stea lasata si abandonata. Deci, asta este, la ambele 

puncte v-am raspuns. Meritul acestui Cinematograf este urmatorul, s-a crezut in 

acest proiect ,si toata lumea ati fost de acord sa-l depunem in mai multe locuri, au 

fost cel putin trei surse de finantare pana la urma, si aici Casa de Cultura am fost 

nevoiti noi sa o facem , sa o realizam din banii nostri, meritul este al dvs. Meritul 

meu este ca am fost sa duc, sa ajung, sa-l sustin in toate dezbaterile CTE, peste tot, 

proiectul respectiv sa poata fi finantat. Sunt foarte multe proiecte in tara realizate 

prin CNI, care nu au fost finantate, care nu au fost in prima etapa. Meritul este al 

Guvernului pana la urma, care o fi fost, ca nici nu mai stiu cu cate guverne am 

colaborat, ideea este ca meritul este al nostru ca am crezut in el. Nu mi-am luat 

acest merit, ca Jan Ciupilan a facut Cinematograful, nu mi-am luat meritul ca Jan 

Ciupilan a asfaltat strada, nu imi iau meritul ca Jan Ciupilan nu stiu ce a facut, am 

contribuit efectiv si am coordonat orice  hotarare care s-a luat aici si am dus-o la 

indeplinire, cu usurinta sau cu greutati, si acum dupa aceasta sedinta imediat plec 

pentru o problema care a aparut, dar domnul  Bobârnat m-a intrebat randul trecut, 

dar nu este atat de fisurata soseaua, deocamdata se pare ca un tir care a stationat , 

ne-a facut o bucurie, dar speram ca vom castiga in instanta, si soseaua se 

degradeaza de la o zi la alta, din ce in ce mai tare, ma duc sa vad daca reusim sa o 

introducem din nou , hotararea de consiliu local noi am dat-o, nu au mai finalizat-o 

ei, si poate reusim sa turnam covorul asfaltic inainte de a incepe modernizarea 
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str.Erou Arhire si cu str.Schit, daca nu, vor introduce modernizarea lor si atunci o 

vom distruge mai tare pentru ca tot traficul greu se va desfasura prin fata 

Primariei.Deci, meritul este al dvs.dragi colegi, nu mai stiu daca este depus in 

mandatul asta sau in mandatul trecut, unde, nu mai stiu, dar stiu ca meritul este al 

dvs., si meritul este a celor care au crezut in acest proiect.” 

         Domnule consilier Bobârnat Radu:”Ati zis ca aveti o memorie destul de buna, 

dar va aduce aminte doamna consilier Popa”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :”Meritul este a celor 

care stiu sa realizeze, care stiu sa scrie proiecte viabile pentru cetateni. Meritul este 

a celor care nu au criticat, si au crezut. Meritul meu este  doar atat, am reusit 

impreuna cu voi , sa aducem la realitate acest Cinematograf.Va multumesc! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Multumim, 

domnule primar! Da, doamna consilier Popa, vreti sa spuneti ceva legat de acest 

proiect de hotarare ? 

           Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: “Da, eu as incepe prin a-i multumi 

CNI-ului, si am sa va spun de ce, pentru ca in anul 2014 cand s-a facut primul 

proiect pentru renovarea acestui Cinematograf , dupa ce am depus proiectul de 

hotarare si a fost aprobat in unanimitate, de toti colegii, indiferent de la ce partid 

erau, s-a elaborat  proiectul de catre acelasi proiectant, care era la valoarea de 16 

milioane de lei. A fost chemat aici, in consiliu, a scazut 6 milioanei de lei, si 

bineinteles  ca a fost tinut acolo in stand-by pana s-a gasit solutia, desi se putea, sa 

fie realizat de catre CNI. Si de ce spun ca-i multumesc CNI-ului, ca acelasi proiect  

care a fost proiectat a doua oara la vreo 12 milioane de lei, a fost realizat in final cu 

6.584.847 lei cu tot cu dotari. Deci, daca l-am fi facut noi aici, probabil ca ne-ar fi 

costat 12 milioane de lei sau poate chiar 16. Cu privire la valorile pe care le 

vehiculam noi , in al doilea rand, domnule primar as fi fost foarte multumita si 

poate nici nu mai candidam daca ati fi pus in practica proiectul asta de investitii din 

primul mandat, atunci cand s-a facut si primul proiect pentru realizarea investitiei. 

Pentru ca astea au fost : Casa de Cultura, si Muzeul, si Cinematograful – 

obiectivele mele pe care le-am anuntat de atunci. Muzeul ati spus ca a fost preluat 

de catre Ministerul Culturii, si nu am mai intervenit, asa, cu Casa de Cultura este 

problema pe care ati ridicat-o dvs.,ca nu am vrut eu, nu, dvs. ati introdus acel 

proiect tocmai ca sa inchideti gura , pe un Program care nu avea acoperire pentru 

Casa de Cultura, era pentru mediul rural, ca dovada ca inca este in istoricul 

proiectelor cu finantare europeana, motivul pentru care a fost respins.Daca vreti, le 

caut si vi le aduc, ca dovada, pentru ca eu nu mai am memoria asa de buna, dar  am 

avut interese….. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :”Memoria mea nu 

ma lasa”. 

           Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia:….asa, am avut interese ca sa se 

realizeze aceste obiective  in Municipiul Husi, si de aceea m-am si zbatut asa de 

mult.” 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :”Multumesc pentru 

cat v-ati zbatut, dar vreau sa va aduc aminte  doar atat,  la CNI discutam  cu 

ministru secretar de stat si cu un presedinte de Consiliu Judetean , si mi-au spus ca 

stau si ei, ca sunt pentru la tara, atunci am avut o idee atat in cap , dar proiectul apa-

canal nu este pe CNI? Cum l-am derulat? Si in clipa aia mi s-a spus ca , hai sa 

sunam, nu am sunat, ne-am dus la doamna director, si a zis da, dar nu mai stiu care 

a fost cu mine, dar cred ca domnul Dumascu a fost cu mine, si dvs. in CTE, cand 

domnul primar de la Floresti, a sustinut proiectul comunitatii Floresti, si a avut una 

din motivatii ca , comuna mea este intr-o crestere continua, si am 70.000 de 

locuitori, si va rog sa ma sustineti, si a spus punctele de vedere, eu am inceput 

discursul , Municipiul Husi are 35.000 de locuitori si vreau acest Cinematograf „sa 

nu plece”, si atunci  am reusit sa-l conving pe acel ministru secretar de stat, iar 

atunci a fost o coincidenta enorma, dar nu vreau sa spun mai departe, a fost o 

coincidenta de nume la unul din acele proiecte, si au zis ca o sa fie fara probleme. 

S-a realizat, s-a receptionat, este functional, multumesc inca odata .... 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Asta este cel mai 

important ! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....tuturor celor care 

au avut incredere in mine, si le-as multumi tuturor celor care ar depune proiecte, nu 

sa critice proiecte, sau sa si le ...” 

         Domnule consilier Bobârnat Radu:”Poate nu stiti ca un Consiliu este format 

din putere si opozitie, unii care propun si altii care critica.” 

          Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: “Ca dovada ca un proiect propus 

de opozitie s-a realizat dupa 10 ani de zile. Asta este felul in care  apreciati 

proiectele propuse de opozitie!” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : „Domnule 

Bobârnat, vreau sa va mai spun un singur lucru, dvs. care ati fost numai in opozitie, 

eu nu am fost in opozitie, calitatea dvs. de consilier, de grup de consilieri, nu am 

vazut in acesti ani , nu am  vazut  in acesti 20 de ani ..... 

            Domnule consilier Bobârnat Radu:”Va lasa memoria, am avut proiecte  in 

acesti ani , dar au fost respinse”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :....de la Dogaru am 

avut un singur proiect care am intervenit in timpul asfaltarii unei strazi , care m-a 

incantat, domnul Țocu este aici, era in echipa aia atunci, pentru ca asta era si 

dorinta mea si trebuia sa gasim sursa de finantare, da …. 

           Domnule consilier Bobârnat Radu:”Era in opozitie”. 

           Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: “Ati  pus un diriginte de santier 

cu “50 de bani”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :.... era ptr.Bariera 

Pascal.” 

           Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: “Da, Bariera Pascal, ati pus un 

inginer diriginte de santier cu “50 de bani”. 
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          Domnule consilier Bobârnat Radu:”Domnule primar, cred ca va lasa 

memoria, au fost mai multe, si le-ati respins”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Eu v-am dat un 

exemplu. 

          Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: “Inca mai tin minte!” 

          Domnule consilier Bobârnat Radu:”Am avut destule, am avut destule!”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule Bobârnat, 

vreau sa va spun un singur lucru!” 

          Domnule consilier Bobârnat Radu:”Am avut cu tantarii, am avut cu.....” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Proiecte  de 

hotarare?” 

          Domnule consilier Bobârnat Radu:”Da, da!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Domnule Bobârnat, 

cred ca mai primesc inca o acuzatie in oras, nu o acuzatie, o afirmatie care o face 

un grup  de tovarasi, sa ma exprim asa, ca in timpul unui mandat au vrut sa faca o 

modernizare pe zona si eu nu am fost de acord. Cum mi-as putea eu permite  ca 

pentru o unitate de invatamant din Husi, sau pentru o unitate sanitara, pentru orice 

unitate, sau pentru Municipiul Husi, s-au alocat niste bani si eu sa fiu impotriva, sa 

aloci este una, sa faci o investitie este alta. Dar este usor, este simplu , dar pe mine, 

v-am spus si in ultima discutie, mai putin ma intereseaza  varianta alegeri, nu sunt 

in campanie electorala, eu vreau sa inchid  un mandat , sa inchid  un mandat  cu 

ceea ce am realizat, sa putem, sa le punem la punct, si sa fie de folos 

cetatenilor.Discutiile intre mine si doamna Popa, sau intre mine si dvs.,ca este 

meritul meu , nu cred ca este bucuria cetatenilor.” 

           Domnule consilier Bobârnat Radu:”Cetatenii trebuie sa stie din initiativa cui 

s-a facut.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Este initiativa 

dvs.,domnule consilier, poate dvs. l-ati si preluat de la „Sahia”?!   

          Domnule consilier Bobârnat Radu:” Eu nu eram aici, eram la Consiliul 

Judetean. Doar doamna consilier Popa a avut initiativa.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Dvs. nu erati decat 

in alta parte si o sa fiti tot acolo”. 

           Domnule consilier Bobârnat Radu:”Eram consilier judetean”. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule 

presedinte, trebuie sa plec la Bucuresti! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :Domnilor, putem 

sa continuam? Supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

9. Proiect de hotărâre nr.78 din 08.02.2024 privind darea în administrare a 

Cinematografului “Dacia “ Husi situat in municipiul Husi, strada 

General Teleman, nr.15 si nr.15.B, bl.19, parter, judetul Vaslui către 

Casa de Cultura “Alexandru Giugaru” Husi ,  de catre U.A.T. 

Municipiul Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

         Domnul connsilier Romila Claudiu : De ce nu spuneti, nu sunt toate avizele 

de la comisiile de specialitate.  De la “Comisia de Cultura”? 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : La acest proiect 

de hotarare nu s-a solicitat aviz de la  Comisia de învăţământ, culte,cultură, tineret, 

turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. 

Domnul consilier Romila Claudiu : La acest proiect de hotarare? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru :La acest proiect 

de hotarare, nu, la urmatorul. 

Domnul consilier Romila Claudiu :La urmatorul? 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru :Da.Domnule 

Bobârnat Radu, va rog! 

Domnul consilier  Bobârnat Radu: Pot sa vorbesc aici? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru :Da, la acest 

proiect de hotarare, da. 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Cum la acest proiect de hotarare, despre 

Casa de Cultura si Cinematograf?! Unde am spus acelasi lucru, unde era bine sa fie 

prezenta  si doamna manager, pentru ca dumneaei isi asuma raspunderea de a 

prelua acest important obiectiv, de a-l gestiona, si de a-si indeplini atributiile pentru 

care a fost  numita ca manager. In primul rand eu as zice  sa mai fie niste 

completari la  aceste materiale pentru ca prin acest proiect de hotarare , prin 

Regulament si prin contractul de administrare s-a limitat oarecum , s-a limitat 

oarecum destinatia acestui obiectiv la „spectacole si alte manifestari cultural-

sociale”. Sigur, nu vorbim de sala unde se vor da proiectii pentru film , acolo este 

clar si nu putem schimba destinatia , insa sala de spectacole cred ca poate fi folosita 

si pentru alte manifestari decat cele cultural-artistice. Ma gandesca ca daca vrem sa 

o rentabilizam , ca sa se mentina si sa se autofinanteze, ar trebui diversificata gama 

manifestatilor care pot fi gazduite de acea sala de spectacole, si la alte evenimente 

cum ar fi:  conferinte, socio-educative, manifestari stiintifice, s.a.m.d. Vreau sa dau 

un exemplu, daca eu, ca Barou, dau un exemplu din profesia mea, vreau sa convoc 

colegii la o conferinta profesionala, si sa platesc pentru asta, nu vad de ce nu as 

putea face acest lucru , insa asa cum este facut materialul care spune ca este vorba 

numai de manifestari cultural-artistice , nu se pot face. De asta cred ca destinatia 

salii de spectacole ar trebui sa fie , sa cuprinda o gama mai larga de manifestari si 

evenimente. In al doilea  rand,  cred ca la incetarea contractului , la Cap.V,  avand 

in vedere ca se da in administrare, Cap.V, Art.5, ar trebui mentionat „si prin 

revocare”, adica sunt mai multe modalitati de incetare a contractului de 

administrare , si revocarea ar trebui sa fie una dintre ele, este prevazuta oarecum la 

Art.2, dar ar trebui prevazute expres si la Art.5, Cap.V din contract. Pe fondul 

problemei, asa cum am spus, nu am incredere ca doamna o sa-si poata realiza  acest 
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obiectiv, o sa poata administra aceasta Casa de Cultura, cu atat mai mult cu cat 

activitatea ei este foarte „invizibila” in ultima perioada, chiar nu stiu ce fac acolo, 

sunt pe cartea de munca 9(noua) referenti, care sunt fictiv trecuti acolo ca si 

„personal de specialitate”,  este vorba despre „Trandafir de la Moldova”, o trupa cu 

care noi suntem mandri, vine la spectacole, este o trupa etalon, dar sunt trecuti 

fictiv ca si angajati ai Casei de Cultura, ai acestei institutii Casa de Cultura. Nu mai 

vorbesc de faptul ca acolo isi desfasoara activitatea si alte ansambluri  de dans 

popular , s.a.m.d., care fac incasari de la parinti , iar incasarile acelea nu se reflecta 

in banii pe care ii ia Casa de Cultura, si se duc in buzunarul lor propriu. Poate dvs. 

stiti niste chestiuni contabile pe care eu nu le stiu, cum se desfasoara acolo, inafara 

de  „Scoala de balet”, pare-mi-se, care intr-adevar  plateste chirie catre Casa de 

Cultura, tot ce se face pe acolo, se face „la negru”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Dati-mi voie sa va 

si raspund! In primul rand , o iau in sens invers, cei 9 oameni „fictivi” care sunt 

acolo, sunt metodistii care predau la copiii lor , sa invete la vioara, la chitara, la 

trompeta, saxofon,tambal, pentru ca daca ne uitam numai pe publicitatea care si-o 

fac numai pe facebook, si vedem de la an la an ca se schimba, si avem spectacole 

pe care le tin efectiv copiii, acei oameni predau instrumente la copiii nostri, iar 

domnul Virginel Solomon nu face nimic altceva decat ca face lectii de dans , pentru 

care este platit, nu stiu sa incaseze bani, eu nu stiu asta.” 

Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Eu stiu, si stie toata lumea”. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “De vreo 8 ani este chestia asta.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Eu stiu de Scoala 

de balet, acum am inteles ca vor sa faca si canto, ca sa le punem sala la dispozitie, li 

s-a spus sa fie taxati. Referitor la cea mai buna idee, sau cea mai proasta, eu m-am 

uitat un pic si pe restructurari, si pe tot, ce indicatii avem si guvernamentale , si pe 

centrele astea culturale, mi-ar fi fost mult mai usor sa-l transform intr-o institutie de 

spectacole, dar bugetul era altul la nivelul de salarizare. Am ramas, si deocamdata 

vreau sa predau Cinematograful, sa putem functiona macar cu sala de spectacole, 

pentru ca tot copiii nostri vor intra si pe  01 si pe 08 Martie, dar am ramas la ideea 

ca sa facem un Centru Cultural , am putea introduce si Biblioteca in tot Ansamblul 

acesta Cultural, in vederea realizarii unei singure activitati culturale, cu un singur 

manager , pentru a avea niste economii  si o activitate cat mai buna. Nu eu am 

angajat-o pe doamna director de la Casa de Cultura, domnul Gaina a fost director la 

Casa de Cultura, care din punctul meu de vedere a fost cel mai bun manager din 

toate timpurile care le-am avut, dar  datorita noua, consiliul local, sa-mi asum si eu. 

Domnule presedinte ?!” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru:Bun, va 

multumim! Daca nu mai sunt alte aspecte, supun la vot proiectul de hotarare. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As dori… 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: Sunt si niste amendamente. 
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            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Ati facut 

amendamente la proiectul de hotarare? 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu:Da, la Cap.V, Art.5, ar trebui mentionat 

„si prin revocare” , si sa se introduca in contractul de administrare „si alte 

evenimente”, nu numai cultural-artistice. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Din punctul meu de 

vedere, ar trebui sa facem un nou Regulament al Casei de Cultura, daca vreti putem 

introduce ca o fraza , aceea cu „revocarea”, chiar nu sunt jurist sa ma ocup de toate. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Aceste 

propuneri ar fi fost bine sa fi fost discutate in Comisia juridica. 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: Dar le-am propus in plen. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: OK, haideti mai 

spuneti odata amendamentele , ca sa pot supune la vot.  

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Incetarea prin revocare , conform Art.2 

din contract,.... 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nu stiu ce spun 

juristii mei”. 

           Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu APL : Stim noi la ce se refera. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Spuneti-ne si noua , 

ca oamenii astia voteaza. 

           Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu APL: Dumnealui face referire , solicita 

modificarea unui articol din Contractul de dare in administrare..... 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Completarea unui articol. 

          Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu APL:... articol care se refera la 

incetarea contractului. Incetarea contractului – sunt prevazute vreo 4 variante, dar 

mai putin revocarea. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu –Ioan: Dar daca este unilateral, nu este ca 

o revocare? 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Nu, nu este acelasi lucru, revocarea se 

face , este un pic fortat acolo, dar eu sunt de acord cu asta,  pentru exercitarea 

defectuoasa a obligatiilor managerului.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Daca spunea astazi 

cineva, as fi fost de acord cu intocmirea unui nou Regulament de functionare al 

Casei de Cultura, cu noile obiective care le-au preluat , s.a.m.d. 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: Este Regulament acuma! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, dar este 

complet? 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu:Da, este prins la urmatorul proiect de 

hotarare. 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Bun, atunci 

discutam la Regulament, acum este de dare in administrare . Revocarea, din punctul 

meu de vedere, poate sa fie introdusa, dar eu o vad ca unilaterala, si astazi am 

semnat vreo 30 de contracte, nu am vazut revocare, ca vrea primarul.” 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Revocarea se face in anumite conditii, 

dar conditiile sunt trecute in contract, dar revocarea trebuia trecut ca modalitate de 

„incetare”. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Asta este punctul 

dvs. de vedere , dar punctul de vedere al juristilor mei, si a secretarul general care 

mi-a dat „viza de legalitate”, si a mea, care m-am  uitat, consider ca nu. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Eu as propune ca 

aceste amandamente sa le discutam la proiectul de hotarare urmator, cand aprobam 

Regulamentul. 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu: Aici trebuie discutate si aprobate, intra in 

Contractul de administrare. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aici trebuie discutate, intra in 

Contractul de administrare. Nu este in Regulament. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Nu este legat de 

Regulament? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu, este legat de contractul de 

administrare. 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu: Contractul de administrare face parte din 

acest proiect de hotarare. Amendamente : „la Cap.V, Art.5, ar trebui mentionat „si 

prin revocare” , si sa se introduca in contractul de administrare „si alte 

evenimente”, nu numai cultural-artistice, „stiintifice”, etc...” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Bun, am inteles! 

Atunci, supun la vot amendamentele propuse de domnul consilier Bobârnat Radu . 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  “Numai putin, vreau sa arat ceva, 

la Contractul  de dare in administrare, la Cap.IV – Drepturile si obligatiile 

proprietarului, adica al nostru, la Art.3- “sa aprobe la solicitarea administratorului 

organizarea de licitatii publice pentru inchirierea spatiilor excesive”. Eu cred ca 

este un articol inutil pentru ca,  nu cred ca ne mai permitem sa mai inchiriem un 

spatiu  de la Cinematograf, ca sa mai inceapa altii niste afaceri private si dupa asta 

sa se mai termine iarasi Cinematograful.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Care este  

amendamentul dvs.? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Sa dispara Art.3 lit.e) din 

Contractul de dare in administrare.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Bun, dar daca 

cineva vrea sa-si faca o expozitie de carte, o lansare de carte, cum face? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu, dar alea fac parte din 

evenimente cultural, nu sa inchirieze spatiul pentru …. 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: „Activitati 

comerciale”, asta ati vrut sa spuneti!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact, despre asta este vorba. 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Despre asta este vorba, despre activitati 

comerciale in spatii excedentare. Adica, daca mai gasiti un coltisor acolo, sa-si faca 

cineva un chioculet, prin licitatie publica.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Exact, asa este. 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Nu va acuz ca luati vreo...” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Este in regula!”. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Bun, domnule 

primar, eu am inteles, supunem mai intai la vot cele 3(trei) amendamente, le 

supunem “in bloc” sau “separat”?  

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Parerea mea este 

ca trebuie „separat”. 

             Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Atunci, supun 

la vot amendamentul  propus de domnul consilier Bobârnat Radu – In contractul  

de dare in administrare „la Cap.V, Art.5, ar trebui introdus „si prin revocare”, 

conform Art.2. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2)  Blănariu Victor  - - X 

3)  Bobârnat Radu X - - 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

5)  Cocuz Adrian X - - 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru -    - X 

7)  Focia Alexandru - - X 

8)  Mardari Gianina - - X 

9)  Matei Ionel  - - X 

10)  Matei Gabriela - - X 

11)  Nacu Mihaela X - - 

12)  Patrașcu Luiza - - X 

13)  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14)  Popa Cristinel - - X 

15)  
Romila Claudiu  

X - - 

16)  Rotariu Nicoleta X 
foloseste 

- - 
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platforma  

online de 

videoconferinta 

17)  Toma Cătălina Tania - - X 

18)  Țocu Cătălin  - - X 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Amendamentul  

a  fost  respins  cu  7   voturi  pentru), 11  abținere) . 

 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot al 

doilea amendament   propus de domnul consilier Bobârnat Radu – modificarea 

destinatiei spatiului, cu suplimentarea, sa poata sa  aiba loc si alte evenimente- 

„sociale,administrative,educative ,stiintifice”.  

             Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Cineva de la 

Tehnic, inainte de a supune la vot as vrea o clarificare, este domnul Dumascu, ne 

puteti spune daca prin aceste inchirieri , prin aceste scopuri, se aduce atingere 

cumva obiectivului investitiei? Intra in contradictie cu orice Regulament, undeva de 

la CNI ? Legat de destinatia bunului. 
           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Din cate stim noi 

in Proiect, s-a impus, chiar si in procesul verbal de predare-primire, mentinerea destinatiei 

pentru o perioada de minim 15 ani. 
            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru:Destinatiei? 

            Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Sala mica  

pentru proiectii cinematografice, sala mare pentru spectacole. In ideea pe care a 

sustinut-o domnul Bobârnat, am extins la „manifestari cultural-artistice”. Am  

extins-o, ca sa nu ne limitam doar la spectacole, dar restul,  „alte activitati”? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: S-a putut odata, s-a putut odata! 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: De ce nu am lamurit lucrurile acestea de la 

bun inceput? 

            Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Si nu am 

lamurit-o acuma? 

            Domnul consilier Țocu Cătălin:Stam si discutam de o ora, vroiam sa votez 

amendamentul domnului Bobârnat Radu, dar daca exista „limitari”, din perspectiva 

contractului, de ce mai continuam cu discutiile? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu exista limitari, deja s-a putut extinde 

cu  „manifestari cultural artistice”. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Eram pregatit sa votez amendamentul tau, 

dar daca exista niste limitari! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: De asta am si 

intrebat, pentru ca s-ar putea sa existe o problema. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Sigur exista limitarea asta? 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:Da. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Exista deja 

manifestari cultural-artistice. 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu, „cultural-artistice” a propus 

Executivul. In Proiect inteleg ca erau numai pentru spectacole.Deci, deja s-a facut o 

extindere. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Daca maine vine 

trupa de teatru de la Bacau, sau de la Galati, de obicei veneau in Sala Mare a 

Primariei , trupa de teatru de la Birlad, trupa de teatru de la Iasi, sau de la Piatra-

Neamt, sau Bucuresti, si vor toate pe 8 Martie sa tina  cate un spectacol, cui il dau? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Cine vine primul. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Ar fi o teorie. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar asa este normal. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Eu vad normal sa 

dau prin licitatie. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Cred ca ne 

pripim un pic, dar o sa supun la vot proiectul de hotarare.Vreti sa spuneti ceva, 

doamna consilier Popa? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Ca o consecinta a ceea ce a spus 

si doamna secretar, articolul acela care am zis eu sa-l stergem, pica de la sine. Nu 

putem timp de 15 ani sa inchiriem  spatiile , da?” 

           Domnul consilier Popa Cristinel: Nu  are nici o legatura!. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Cum sa nu aiba? 

          Domnul consilier Popa Cristinel: Asa cum auziti, nu  are nici o legatura!. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Se poate impune 

prin Caietul de sarcini  schimbarea de destinatie la acele spatii,tot cultural-artistice. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” Iti vinde cucurigi artistici!”. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: “Din punctul meu 

de vedere, noi o sa votam amendamentele, dar discutandu-le aici, nu suntem 

lamuriti daca amendamentele astea afecteaza sau nu tot Proiectul?!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sa vedem scris negru pe alb ca limiteaza 

spectacole, la spectacole, daca limiteaza la spectacole, trebuie sa modificam si 

cultural – artistice.” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Haideti sa lasam 

punctul acesta la final, sa facem un pas in fata, il lasam si pe urmatorul, ca sunt in 

stransa legatura , da? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „Stai ca iti spun eu 

despre ce este vorba, nu ai voie  sa faci activitati comerciale, sa fie foarte clar!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Aia cu spatiile excedentare cade?” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Dar nu era vorba 

acum de comercial. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Cade oricum“. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Lucrurile sunt diferite, in sala de 

spectacole, si in sala de filme, destinatia este clara. In spatiile excedentare s-ar 
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putea face, daca s-ar gasi, dar nu vrem sa transformam locul respectiv intr-un 

bazar.” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „Dar nu are nimeni 

interes sa faca bazar!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Nu se stie, doar au mai fost!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Atunci scoateti mentiunea asta”. 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :”Doamna consilier 

Popa, eu m-am saturat sa va tot ascult, sa jigniti, m-am saturat sa va ascult, ca a mai 

fost, ca nu vreti!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Dar asta este realitatea”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Va rog, 

domnilor! Supun la vot al doilea amendament  propus de domnul consilier 

Bobârnat Radu – modificarea destinatiei spatiului, cu suplimentarea, sa poata sa  

aiba loc si alte evenimente- „sociale,administrative,educative ,stiintifice”.  

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Alaturi de celelalte evenimente „cultural- 

artistice”. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Da, Alaturi de 

celelalte evenimente „cultural- artistice”. Completarea cu aceste evenimente.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2)  Blănariu Victor  - - X 

3)  Bobârnat Radu X - - 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

5)  Cocuz Adrian X - - 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru -    - X 

7)  Focia Alexandru - - X 

8)  Mardari Gianina - - X 

9)  Matei Ionel  - - X 

10)  Matei Gabriela - - X 

11)  Nacu Mihaela X - - 

12)  Patrașcu Luiza - - X 

13)  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14)  Popa Cristinel - - X 

15)  
Romila Claudiu  

X - - 

16)  Rotariu Nicoleta X 
foloseste 

- - 
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platforma  

online de 

videoconferinta 

17)  Toma Cătălina Tania - - X 

18)  Țocu Cătălin  - - X 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Amendamentul  

a  fost  respins  cu  7   voturi  pentru), 11  abținere) . 

 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Mai avem 

amendamentul propus de doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :“Eliminarea din 

Art.3  a prevederilor  lit.e) din Contractul de dare in administrare”, care face 

referire la posibilitatea inchirierii spatiilor excedentare prin licitatie publica.  

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Acesta articol puteti 

sa-l scoateti sa nu este nici o problema. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot 

amendamentul propus de doamna consilier Popa Cătălina Eugenia - “Eliminarea 

din Art.3  a prevederilor  lit.e) din Contractul de dare in administrare”. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu:  Amendamentul  a  

fost   aprobat   cu  11   voturi  pentru), 7  abținere) . 

 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Supun la vot 

proiectul de hotărâre modificat cu amendamentul “Eliminarea din Art.3 a 

prevederilor  lit.e) din Contractul de dare in administrare”. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2)  Blănariu Victor  X - - 

3)  Bobârnat Radu - - X 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5)  Cocuz Adrian - - X 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7)  Focia Alexandru X - - 

8)  Mardari Gianina X - - 

9)  Matei Ionel  X - - 

10)  Matei Gabriela X  - - 

11)  Nacu Mihaela - - X 

12)  Patrașcu Luiza X -            - 

13)  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14)  Popa Cristinel X - - 
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15)  
Romila Claudiu  

X - - 

16)  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17)  Toma Cătălina Tania X - - 

18)  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  12  voturi  pentru), 6  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta. 

 

10. Proiect de hotărâre nr. 79 din 08.02.2024  privind aprobarea organigramei si 

a statului de functii al personalului din cadrul Casei de Cultura “Alexandru 

Giugaru” Husi, precum si a Regulamentului de organizare si functionare al 

acesteia - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca la acest proiect de hotarare  exista avize favorabile din partea a 2 comisii  de 

specialitate. Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, 

sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie -  nu exista aviz favorabil. 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
 Domnul consilier Popa Cristinel – La acest proiect de hotarare exista aviz 

nefavorabil din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, 

turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii ? 

Va rog, domnule consilier! 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu: Este vorba de aprobarea organigramei si a 

statului de functii la Casa de Cultura , cu ocazia preluarii obiectivului 

„Cinematograf”. Observam ca prin  noua organigrama se infiinteaza 8 posturi 

suplimentare, ca sa poate administra, gestiona  acest obiectiv. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :”Domnule Bobârnat , 

ma scuzati, a venit si procesul verbal , imi pare foarte  rau ca nu a fost pus la 

materialul de sedinta anterior, scrie mare si cu majuscule – „dupa predarea 

amplasamentului si a obiectivului realizat, beneficiarul are obligatia de a mentine 

destinatia acestuia si de a-l intretine pe perioada de 15 ani”. 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Care este destinatia? Ca nu scrie. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :”Cinematograf si sali 

de spectacole, ceea ce era inainte ”. 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Si  sali de spectacole, unde? 
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          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :”Daca  va aduceti  

aminte   dvs., in momentul in care am dat hotararea de consiliu local in vederea 

modernizarii, am avut activitatea  care se va desfasura ..., dar in fine...” 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Sa revenim, este vorba de schimbarea 

organigramei unde s-a propus infiintarea de 8 posturi noi. Inteleg , tehnician-

proiectionist, pentru ca trebuie sa proiecteze filme, inteleg tehnician sunt si lumini, 

cred ca este necesar, dar de ce este nevoie de 2 muncitori calificati? De ce este 

nevoie de 2 casieri? De ce este nevoie de 2 ingrijitori, in conditiile in care deja Casa 

de Cultura are 1 ingrijtor care sta degeaba acolo?! 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :De 2 muncitori este 

nevoie..... 

         Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Mai infiintam niste sinecuri ca sa platim 

niste oameni  sa stea degeaba?” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „De 2 muncitori este 

nevoie, va spun un singur lucru, Cinematograful, prin constructie si prin normele 

impuse  de ISU, se deschid  usile dinauntru, oricine dintre noi le poate deschide. 

Daca pe dvs. va las in Cinematograf acuma, toate usile de evacuare se deschid 

dinauntru, nu exista nici un sistem de  blocare, asta a fost una din conditiile care s-a 

pus. Doi, 2 casieri, pentru ca noi avem 2 parti ale zilei – dimineata si seara,  vin la 

un spectacol.” 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Chiar credeti ? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :” Din punctul meu de 

vedere nu cred ca vor veni 2 pe saptamana, dar .....” 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Atunci de ce punem 2 casieri odata asa? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :” 2 casieri trebuie sa 

am ca sa asigur vanzarea de bilete. Nu pot sa cer nimanui, conform Codului 

Muncii, sa vina si dimneata si seara. Nu pot, si sambata, si duminica, s.a.m.d. De 2 

muncitori calificati, v-am explicat, mai departe, 2 femei de serviciu(ingrijitor), a 

fost toata lumea de acord, am spus si eu varianta mea, doamna de dincolo si de 

dincoace nu face fata, acolo sunt mochete, dvs. nu ati fost....”  

           Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Vedeti cum se cheltuie banii aiurea?!” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :” Nu stiu daca-i 

cheltuim aiurea, si daca sambata, sunt, suntem niste persoane, nu vreau sa acuz, dar  

de obicei la spectacole ati vazut ce se intampla, luam cu farasul semintele, luam cu 

farasul hartiile, s.a.m.d.” 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu:„Haidem sa punem patru, ca este mai 

bine!” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :” Dvs.puteti sa va 

puneti  la birou patru, noi am propus 2 persoane – ingrijitor, daca vreti sa reducem 

una, nu am nimic impotriva, daca vreti sa mai adaugati ceva, nu am nimic 

impotriva. Asta este o organigrama minima de functionare pe care am propus-o 

noi.” 
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           Domnul consilier  Bobârnat Radu:„ Eu propun ca amendament sa avem 

numai 1 post de ingrijitor,  si numai 1 post de casier. Cu postul de muncitor 

calificat, daca dvs. spuneti ca ISU v-a impus, asta este!” 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :”Domnule consilier, 

pana o sa intelegeti, o sa treaca multi ani!” 

           Domnul consilier  Bobârnat Radu:„Da”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Cineva de la 

Tehnic, care poate explica, daca poate desfasura activitatea acest compartiment cu 

1 ingrijitor  si 1 casier? Daca poate cineva lamuri inafara de ce a spus domnul 

primar? De s-a dorit 2 posturi si nu 1? 

          Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Materialul nu este 

intocmit de Serviciul Tehnic. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Am facut referire  

la Executiv, nu la dvs. 

         Doamna jr.Filote Irina – sef Serviciu APL: Au fost propuse 2 posturi de 

casier, 2 posturi de ingrijitor, tocmai pentru a respecta prevederile Codului Muncii , 

in sensul de a le putea acorda concediile de odihna, concedii medicale, alte situatii, 

si de a nu ramane descoperiti. Inafara de asta, sa stiti ca ei vor avea mai multe 

atributii de indeplinit. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In fiecare zi vor fi spectacole, in 

fiecare zi… 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: „Eu zic ca o sa stea degeaba , si noi o sa-i 

platim.” 

          Domnul consilier Romila Claudiu : Vreau sa spun si eu ceva! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :Haideti  sa il 

ascultam pe domnul consilier Romila Claudiu, are si dumnealui ceva de spus! 

         Domnul consilier Romila Claudiu : „Apreciez grija pentru femeile de 

serviciu, pentru casieri, o grija foarte mare, de sters praful, intr-adevar, nu ne jucam 

cu treburi din acestea, dar cand este vorba sa conduci o astfel de institutie cultural-

artistica, de la care tot orasul asteapta sa se intample ceva, atunci o punem pe 

doamna Catalina Alexa care este economist, care saraca  abia isi duce viata, dar cu 

ajutorul comisiei de evaluare poate sa traiasca, de 7 ani de zile nu produce nimic, 

nu produce spectacole, husenii nu vad nimic, dar nu este suficient ca nu produce 

nimic, acum ii dam si Cinematograful , daca vreti sa vorbiti doamna Trofin, vorbiti, 

vorbiti dvs.!” 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Poftim ? 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Domnule Romila, eu 

am intrebat-o ceva pe doamna Trofin. 

          Domnul consilier Romila Claudiu : „Atunci ,lasati-ma sa termin!? Eu v-am 

intrerupt vreodata? Totdeauna, tota,tota, trebuie sa-mi puneti  mana in gura tot 

timpul, ca este la partid, ca este in birou, asa imi puneti mana in gura tot timpul, si 

nu este frumos, nu este frumos, macar atata lucru!?” 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Haideti , 

terminati-va , va rog, ideea! 

          Domnul consilier Romila Claudiu : „Asta si vroiam sa fac, sa-mi termin 

ideea.” 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu:”Asa a facut intotdeauna, domnul primar, 

nu te lasa sa faci nimic, nu te lasa sa zici nimic, una, doua, intervine si baga pumnul 

in gura omului!”. 

         Domnul consilier Romila Claudiu : „Este o institutie, una este sa conduci....nu 

te lasa sa faci nimic, mai mult de atat, ar trebui remarcat, de trei ani de zile... 

         Domnul consilier  Bobârnat Radu:” Ar trebui sa va filmez , sa vada lumea 

cum faceti dvs.dezbaterile”. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „Aveti grija cu 

telefonul, aveti grija cu filmatul!” 

         Domnul consilier  Bobârnat Radu:”Ei, ce sa zic!?” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „ Mama,nu pot sa va 

spun ce a gasit astazi cineva in masina, si cine l-a pus!” 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu:”Adica?” 

         Domnul consilier Romila Claudiu : „Ceea ce este trist si alarmant  este ca, 

inca din campanie s-a vorbit de infiintarea unui teatru, s-a inteles ca nu sunt bani, 

dar sa mergi acum si sa ai o sala de spectacole, sa faci promisiuni, cum a facut 

domnul primar in conferintele de presa, cu domnul „Tazu”, care este aici, in spate, 

in care imi pomeneste numele, constructii verbale in  care spune - domnul Romila 

se va ocupa, domnul Romila va face chestii, de ce ati folosit asemenea  minciuni 

manipulatoare, folosindu-mi numele!? De ce ati facut asta? De ce a trebuit sa 

mintiti? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Intrucat colegul 

nostru, domnul Corjinschi nu se simte prea bine, haideti sa luam o pauza de cateva 

minute, da? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin : Dar ce s-a intamplat? 

        Domnnul consilier Popa Cristinel: I-a scazut glicemia, se mai intampla astfel 

de situatii. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Am revenit din 

pauza, supun la vot amendamentul propus de domnul consilier Bobârnat Radu – „sa 

avem numai 1 post de ingrijitor,  si numai 1 post de casier.” Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2)  Blănariu Victor  - - X 

3)  Bobârnat Radu X - - 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 
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5)  Cocuz Adrian X - - 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru - - X 

7)  Focia Alexandru - X - 

8)  Mardari Gianina - - X 

9)  Matei Ionel  - - X 

10)  Matei Gabriela - - X 

11)  Nacu Mihaela X - - 

12)  Patrașcu Luiza - - X 

13)  Popa Cătălina Eugenia X - - 

14)  Popa Cristinel - - X 

15)  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16)  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17)  Toma Cătălina Tania - - X 

18)  Țocu Cătălin  - X - 

        Secretarul general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Amendamentul 

a fost respins : 7 voturi pentru) , 9 abținere), 2 voturi împotrivă). 

 

             Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2)  Blănariu Victor  X - - 

3)  Bobârnat Radu - - X 

4)  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5)  Cocuz Adrian - - X 

6)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7)  Focia Alexandru X - - 

8)  Mardari Gianina X - - 

9)  Matei Ionel  X - - 

10)  Matei Gabriela X  - - 

11)  Nacu Mihaela - - X 

12)  Patrașcu Luiza X -            - 

13)  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14)  Popa Cristinel X - - 
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15)  
Romila Claudiu  

- 
X - 

16)  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17)  Toma Cătălina Tania X - - 

18)  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 6 abținere)- consilieri locali: Aghiorghiesei 

Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, 

Rotariu Nicoleta, 1 vot împotrivă) – consilier local Romila Claudiu. 

   

11. Proiect de hotarare nr.44 din 07.02.2024   privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi , pentru perioada  2024 - 2025 pentru obiectivul de investitii 

<<Reabilitare instalatie termica din cladirea centralei termice din cadrul 

Scolii Gimnaziale „Mihail Sadoveanu”>> Husi - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

    
        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

12. Proiect de hotarare nr.45 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2024 - 2025 pentru obiectivul de 

investitii <<Reabilitare “Casa Jenica Mitache”-Gradinita cu program 

normal nr.4 din Municipiul Husi, Jud.Vaslui>>- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    

precizeaza ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Da, doamna  consilier Popa, va rog?! 
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            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Eu as vrea sa intreb, este vorba 

de Gradinita nr.4, si tocmai spunea domnul primar  ca  face tot posibilul pentru 

gradinite, pentru scoli, vad ca in anul 2024 a alocat din bugetul de “2.414.000 lei”, 

a alocat 1500 de lei pentru acest obiectiv. Mi se pare cam putin.” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Eu cred ca v-am 

mai spus intr-o sedinta ca nu obtinem aviz DSP pentru functionarea acestei 

gradinite. Trebuie sa vedem daca o intretinem in continuare, sa vedem impreuna ce 

destinatie ii dam. Dar momentam, pe proiectul tehnic care il avem si am incercat 

sa-l facem, DSP-ul se opune. Nu se asigura circuitele, sau fluxurile.” 

            Domnul consilier  Bobârnat Radu: Dar se asigura dincolo la Gradinita nr.3? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Acolo se asigura. 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Se asigura? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :Da. 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Cu spatiul mult mai mic decat la Gradinita 

nr.4? 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Cu spatiul  mult mai 

mic, nu se trece prin anumite sali dintr-o parte in alta. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Astea sunt 

regulile DSP-ului. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan :Continuam , domnule 

presedinte! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Nu s-a putut, cum s-ar spune”. 

         Domnul consilier  Bobârnat Radu:” Nu s-a putut, si o sa fie asa, o sa ramana 

acolo pana o sa se darame, probabil?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Nu cred, s-a vorbit 

cu DSP-ul, sunt multe alte cladiri in oras care se daramau si le-am dat o destinatie, 

nu le-am vandut. Nu le-am vandut, asa cum am fost acuzat ca am vandut cladirea 

din fara bisericii Sf.Gheorghe.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Documentatia de avizare este 

aprobata din ianuarie anul trecut”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Daca nu mai  

sunt alte discutii, Supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. 

Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 
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7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru), 1  abținere)- consilier local Rotariu 

Nicoleta. 
 

13. Proiect de hotarare nr.46 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2021 - 2025 pentru obiectivul de 

investitii «Construire Casa Mortuara din cadrul Cimitirului Ortodox 

„Sf.Toma” din Municipiul Huși, județul Vaslui››- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aici vad ca s-a alocat mai mult. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Da, doamna 

consilier Popa, vreti sa spuneti ceva !?  
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Da, am auzit ca se mai 

construiesc si niste morminte  prin Cimitir.” 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru :Doamna, si noi 

auzit foarte multe lucruri, dar?! 

          Domnul consilier Popa Cristinel: Daca mor oameni, probabil ca se mai  fac si 

niste morminte. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Pe langa Casa Mortuara, dar nu asta este 

problema, dar la modul in care arata la ora actuala „casa mortuara”, nu este o 

constructie care sa coste  aprox.20 miliarde de lei. 1.900.000 lei” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „Cred ca nici atunci 

, si nici acum nu v-ati uitat , vedeti cat reprezinta C+M , vedeti cat reprezinta 

utilitatile. Este o intrebare pe care eu am pus-o si atunci cand s-a facut devizul, si 

am mai raspuns odata, vedeti cat costa C+M, si cat costa devizul!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Spuneti-mi dvs. cat costa C+M? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „ Atunci o sa ne 

spuneti daca cladirea arata, aveti materialul de sedinta, uitati-va, nu mai aruncati cu 

acuzatii!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Am plecat de la o valoare de 300 mii lei 

si s-a ajuns la 1.900.000 lei”. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : „ Nu, nu, cred ca am 

plecat de la o valoare de vreo 600 mii lei, cred, domnule Dumascu sunteti aici? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu, aia a fost a doua. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „ Eu vorbesc de valoarea initiala.” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Domnule Dumascu, 

cat este C+M? 

         Domnul Dumascu Emanoel – sef Serviciu Tehnic: Nu stiu pe de rost, nu am 

in fata materialul. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Valoarea 

contractata,  astazi, este de 1.445.000 lei. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Valoarea contractata? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: La constructii,nu? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta este valoarea contractata? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Valoarea 

contractata din total valoare de  “1.900.000” , da, asa este. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Va mai aduceti aminte de la ce valoare 

am plecat, cu ce suma am plecat la casa asta mortuara?” 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Cand sa 

plec? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Cand a inceput proiectul acesta?! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “A fost 

actualizare deviz general , actualizare deviz general la 1.900.000 lei , asta am spus, 

din  total 1.900.000 contractat efectiv  1.445.000. 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu: „Am inteles, dar s-a plecat de undeva de la 

vreo 270.000 lei, constructia initiala ” 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Putem supune la 

vot proiectul de hotarare, s-a raspuns la chestia asta ? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

14. Proiect de hotarare nr.47 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2018-2024 pentru obiectivul  

“Reabilitarea termica/modernizare sediul Primariei municipiului Husi” 

cod SMIS 117872 si a cheltuielilor legate de proiect , finantare solicitata 

in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020, Axa priotritara 
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3 “Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, 

Prioritatea de investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării 

inteligente a energiei și a utilizării energiei din surse regenerabile în 

infrastructurile publice, inclusiv în clădirile publice, și în sectorul 

locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței energetice în clădirile 

rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat public, îndeosebi a 

celor care înregistrează consumuri energetice mari- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Doar atat vreau sa precizez , din 

valoarea totala de 6.623.000, urmeaza ca anul asta, 1,2,3,4,5, in al 6-lea an  sa se 

faca  jumatate din proiect, 2.875.000”. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Multumim, 

doamna consilier! Supun la vot proiectul de hotarare. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Stati, stati putin, ca sa ne lamurim! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Pai, doamna 

consilier a dorit sa precizeze ceva, nu a solicitat nici o lamurire. Eu asa am inteles! 

Va rog, doamna Trofin ! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Daca imi 

dati voie? 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Va rog, doamna 

Trofin ! 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Deci, in 

data de 08.12.2023, au fost date 8 hotarari de Consiliu Local pentru proiecte 

etapizate, si cele neetapizate. La proiectele neetapizate, care au devenit integral 

neeligibile incepand cu data de 01.01.2024, s-a preluat suma din HCL din 
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decembrie 2023 , care ati actualizat-o prin HCL in luna ianuarie 2024 . Primaria 

Husi, Colegiul Agricol, Corni, Terminalul Transport – intra in etapizare. Sumele pe 

care le-ati aprobat in luna decembrie au fost sume estimate, suma estimate care sa 

faca obiectul unui contract de finantare pe un Program  nou. Deci, sumele pe care 

le-am scris eu astazi in proiectul de hotarare, practic le-am preluat, credite de 

angajament de pana acum, valoarea de 6 milioane, doamna Popa, este valoarea 

totala a contractului de finantare, din care am scazut decontarile  efective pe anii 

pana la data de 31.12. Este doar o faza de preluare, practic cu aceste 4(patru) 

proiecte se va veni pentru certificare , din  nou in Consiliul Local, cand vom fi 

preluati de un al Program de finantare. Da, domnule Bobârnat, etapizarea, in sensul 

acesta a fost, sa se preia tot ce inseamna „proiect european” care la contractul de 

finantare au avut mai mult de 1 milion de euro. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Si avem garantia ca se vor gasi...? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “ Este de 2 ani!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Cele neetapizate, ati zis ca vor fi preluate 

in  alte Programe de finantare?” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Etapizatele 

sunt preluate…. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „De alte Programe?” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da.Sunt 

date hotarari de consiliu local , este Ordin al Ministerului Dezvoltarii, documentatii 

depuse la ADR, situatia se intampla in Romania.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Si cele care nu sunt etapizate? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Trec pe 

cheltuiala neeligibila, ajungem si la ele.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Ne spuneti atunci? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Pot sa 

spun si acuma. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Puteti sa ne spuneti 

atunci. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Le  discutam de 

2 ori, asta era ideea! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Atunci,supun la 

vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

15. Proiect de hotarare nr.48 din 07.02.2024  privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2020-2024 pentru obiectivul 

“Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de 

Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 123567” in cadrul Programului 

Operational Regional 2014-2020,  Axa prioritara 3  “Sprijinirea 

tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de 

investiţii 4e:Promovarea unor strategii cu emisii scazute de dioxid de 

carbon pentru toate tipurile de teritorii ,in special pentru zonele urbane 

,inclusiv promovarea mobilitatii urbane multimodale durabile si a 

masurilor de adaptare relevante pentru atenuare Obiectiv Specific 3.2 - 

Reducerea emisiilor de carbon in zonele urbane bazata pe planurile de 

mobilitate urbana durabila – Cod SMIS 123567- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 
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conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
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16. Proiect de hotarare nr.49 din 07.02.2024 privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Huşi, pentru perioada 2020-2024 pentru obiectivul  

“Reabilitarea, modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale 

pentru Corp clădire C1 al Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, 

a cărui finanţare este accesată în cadrul  Programului Operaţional  

Regional 2014 – 2020 , Axa Prioritară 10 Îmbunătăţirea infrastructurii 

educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 investiţiile în educaţie , şi 

formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru dobândirea de 

competenţe şi învăţare pe tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea 

infrastructurilor de educaţie şi formare , obiectiv specific  10.2 Creşterea 

gradului de participare la învăţământul profesional şi  tehnic şi învăţare 

pe tot parcursul vieţii – cod SMIS 122165- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

  Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 
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3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru), 1 abținere)  - consilier local Toma 

Cătălina Tania. 

 

17. Proiect de hotarare nr.50 din 07.02.2024  privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2022 – 2024 pentru obiectivul 

„Regenerare Cartier Corni din Municipiul Husi prin realizare/dotare 

infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare 

spatii publice urbane-  SMIS 2014+:125731”- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     
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  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil  

  Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aici, de care Proiect este? 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Etapizat, 

etapizat Cartierul Corni. In luna decembrie s-a dat, ce spuneam mai inainte, o 

hotarare a consiliului local, un estimat, unde se cuprindea inclusv valoarea 

autobuzelor , care inseamna “20.000”, care au fost decontate in decembrie.Eu am 

luat in calcul decontare efectiva si am pus doar diferenta.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Acolo este Gradinita nr.8? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da, este tot 

etapizat si asta. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: 7335,4 mii lei  este  anul acesta? Per total! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Per total, 

contract de finantare, da. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Banuiesc ca anul acesta trebuie sa se si 

incheie?! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:La 

31.12.2024. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Obligatoriu! Asta poate sa treaca 

pe alt  Program operational ? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca este etapizat, poate sa treaca pe alt 

Program, asa am inteles?! 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da, este 

voie, este Ordin al Ministerului Dezvoltarii. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  :Va multumesc!. 

Supun la vot proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

18. Proiect de hotarare nr.51 din 07.02.2024 privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2022 - 2024 pentru obiectivul 

“Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – Cod SMIS 153167 - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Noi, aici o sa ne abtinem, ne-am abtinut 

din motive pe care le-am mai spus.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Am inteles! 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “ Am mai spus si 

saptamana trecuta, aici este o mare problema, nu stiu daca colegii mei au terminat 

trimiterea in judecata, cererea de despagubiri la intreaga suma”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Va rog sa mai spuneti odata, nu stiu la ce 

va referiti! La ce faceti chemare in judecata? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “A proiectantului. 

Are mare vina si proiectantul.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Constructorul are?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :” Constructorul , 

vreau sa va spun, are 2 variante, cand este din vina lui, si-a luat penalizarile, cand 

este din vina sursei de finantare , nu am ce sa-i fac, cand este din vina 

proiectantului, am adrese prin care , daca pot sa-mi permit sa dau in judecata, am 

multe adrese si inclusiv  la ISC .” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Ati deschis deja actiunea?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Le-am dat 

colegilor mei de la Juridic, s-ar putea sa le fi trimis deja. O sa verific maine daca au 

deschis actiune sau nu.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Sunt cerute daune, sau urmeaza sa fie 

cerute daune?” 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Exact pentru 

daune am cerut. Haideti, am mai discutat asta si in sedinta trecuta! Dar probabil 

dvs. uitati, numai campanie electorala  aveti in cap!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Eu nu am memoria dvs.”. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Domnule 

presedinte, va rog, trebuie sa ajung la Bucuresti! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

19. Proiect de hotarare nr.52 din 07.02.2024  privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2021 - 2024 pentru obiectivul 

“Reabilitare cladire Baia Populara si infiintarea unui Centru Social de 

Urgenta ” – Cod SMIS 142240 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: La Baia Populara cum este situatia? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Numai sursele de 

finantare nu au fost la constructor, constructorul a avut 4 lucrari la noi, 2 le-am 

terminat, la 2 nu sunt surse de finantare.Am avut facturi din iunie, din iulie, care nu 

au fost decontate decat foarte tarziu .” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Este in intarziere?! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “A mai fost o mare 

problema, dar asta este, asa le-am gasit si eu, caile de acces, pana le-a acceptat 

actualul proprietar , sa-mi de-a acceptul sa intram cu utilajele acolo.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : S-a mai discutat 

chestia asta. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Am mai discutat 

chestia asta.Pana o sa va aduceti aminte!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

20. Proiect de hotarare nr.53 din 07.02.2024 privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi, pentru perioada 2021 - 2024 pentru obiectivul 

“Reabilitarea Dispensarului Casa Ralea si infiintarea unui centru de 

recuperare medicala pentru adulti si copii - Cod SMIS 142238” - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

21. Proiect de hotarare nr.54 din 07.02.2024  privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi , pentru perioada 2021 - 2024 pentru obiectivul “ 

Constructia unui centru multifunctional in ZUM.3 – Dric, cod SMIS 

138482” - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 
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conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.    

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 
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22. Proiect de hotarare nr.55 din 07.02.2024  privind actualizarea creditelor 

de angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al 

Municipiului Husi , pentru perioada 2023 – 2024 pentru obiectivul 

Proiect „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale 

a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din 

municipiul Huși” cod F-PNRR-Dotari-2023-1191- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 
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9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

23. Proiect de hotarare nr.56 din 07.02.2024   privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect “BiblioHub 

Vaslui” - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 
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2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

24. Proiect de hotarare nr.57 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-

1755 intitulat “Renovarea energetica moderata a cladirii Corp C1 din strada 

A.I.Cuza care apartine Scolii Gimnaziale Ion Creanga Husi”, accesat in 

cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, Componenta 5 – Valul Renovarii, Axa 2 –

Schema de granturi pentru eficienta energetica si rezilienta in cladiri 

publice,Operatiunea B2; Renovarea energetica moderata sau aprofundata a 

cladirilor publice derulat de Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si 

Administratiei - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 
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conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

25. Proiect de hotarare nr.58 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-

1697 intitulat “Renovarea energetica moderata a cladirii C1 aferenta corp C3 
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din strada Stefan cel Mare care apartine Scolii Gimnaziale Ion Creanga 

Husi” accesat in cadrul apelului de proiecte  PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 

Componenta 5 – Valul Renovarii - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

26. Proiect de hotarare nr.59 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul Proiect nr.C5-B2.1.a-

1572 intitulat “Renovarea energetica moderata a cladirii Gradinita cu 

program prelungit nr.10 Husi”accesat in cadrul Planului National de 

Redresare si Rezilienta,apelul de proiecte  PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1, 

Componenta 5 – Valul Renovarii - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 
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11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   

 

27. Proiect de hotarare nr.60 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2026 pentru obiectivul “Proiect Construire 

locuinte pentru tineri in Municipiul Husi” finantat de MDLPA prin PNRR - 

Componenta 10 - Fond Local - COD C10-12-195 - iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Este  vorba de o crestere a valorii  acestui 

obiectiv ? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Da, pot sa 

va raspund. La data cand s-a venit in Consiliul,  in momentul in care s-a venit cu 

actualizarea, scrie in, 10.957,23 mii lei”.  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Aici  vad 11 milioane”. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:” Pana in 

2026, poate intre timp?!” 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: Se gaseste vreo sursa de finantare,nu? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Asta este neeligibila”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

28. Proiect de hotarare nr.61 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi , pentru perioada 2023 – 2026 pentru obiectivul Proiect C5-B2.1.a-1580  

intitulat „Renovare energetica moderata a cladirii Cresa municipala Husi” 

accesat in cadrul PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 Componenta 5 -Valul Renovării, 

Axa 2 –Schema de granturi pentru eficienţa energetică şi rezilienta în clădiri 

publice, Operaţiunea B.2 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a 
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clădirilor publice derulat de Ministerul Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si 

Administratiei- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii 

locale sau organisme similare, relatii externe – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

29. Proiect de hotarare nr.62 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2025 pentru obiectivul “Construire Cresa mare, 

str Mihail Sadoveanu nr.1, municipiul Huși” finantat in cadrul Planului 

Național de Redresare și Reziliență - apelul de proiecte PNRR/2022/C15/01- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ?  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa ne spuna domnul primar, cu Cresa 

noua, care este situatia? In ce stadiu se afla? 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Este derulata prin 

Compania Nationala de Investitii. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta stim. 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: „Noi primim banii, ii 

dam, din ultima vizita facuta in teren, si cresele efectiv sunt oprite din finantare, am 

reusit sa o mentinem pe asta, ca daca spun altceva, si sper sa fie terminata in luna 

august  anul acesta.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vreo intarziere fata de...? 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Fata de declaratia 

domnului Ciuca, da!” 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Nu, nu, fata de contrac.Am intreabat daca 

monitorizati intarzierea?” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Nu, eu am fost la 

Bucuresti, am semnat contractul , contract dintr-o parte in alta”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Si nu va mai intereseaza ce se mai 

intampla?” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Ma intereseaza, dar 

au stiu doar atat, ramanand pe CNI, acolo este un blocaj  financiar la ora actuala. 

Absolut toate lucrarile din Romania prin CNI sunt oprite. Singurul lucru pe care am 

putut sa-l discutam cu constructorul si cu investitorul , sa o termine anul acesta in 

august, si sa-si primeasca banii anumite crese din tara.Poate am reusit sa conving, 

eu stiu?! Sunt primarul de la Husi, nu sunt ministru sau un deputat, sau senator. 

Deocamdata stiu ca se lucreaza, nu sunt oprite lucrarile.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pana in  2026? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Ianuarie 

2025, doamna consilier! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 2025? 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Prin HCL 

497/19.12.2023 au fost aprobate credite de angajament astfel: 
 Anul 2024                                        6.622,0   mii lei 

 Anul 2025                                        7.223,35 mii lei  

La data prezentei propunem aprobarea creditelor de angajament astfel: 
   Anul 2024                                        8.773,15 mii lei 

   Anul 2025                                        6.223,35 mii lei  

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Probabil mi-am notat eu gresit!” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Daca tot vreti sa 

faceti campanie, mergeti pe teren! Dar numai sa criticam, este mai bine asa! Nu ca 

nu ma intereseaza, lucrurile acestea ma deranjeaza!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Va deranjeaza?” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Nu ma duc la 

Bucuresti pentru mine in noaptea asta!” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 
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7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

30. Proiect de hotarare nr.63 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi,pentru perioada 2021–2026 pentru obiectivul de investiti 

<<Modernizare prin asfaltare strazi de interes local in Municipiul Husi”- 

Program National “Anghel Saligny”>> ;- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  1 abținere) – consilier local Toma 

Cătălina Tania. 
 

31. Proiect de hotarare nr.64 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2024 - 2025 “Program reparatii strazi in Municipilul 

Husi, Jud.Vaslui” - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 
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conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  1 abținere) – consilier local Toma 

Cătălina Tania. 
 

32. Proiect de hotarare nr.65 din 07.02.2024   privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi , pentru perioada 2022 - 2025 pentru obiectivul de investitii “Prelungire 
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strada Dosoftei și legătura cu strada Dr. Corneliu Adameșteanu din 

Municipiul Huși, Județul Vaslui ”- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea 

domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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17.  Toma Cătălina Tania - - X 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  1 abținere) – consilier local Toma 

Cătălina Tania. 
 

33. Proiect de hotarare nr.66 din 07.02.2024   privind aprobarea repartizarii 

sumei de 55,0 mii lei din bugetul local al municipiului Husi in vederea 

sustinerii financiare a Centrului Judetean de Excelenta Vaslui – Centrul Husi 

pentru anul 2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 
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13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel - - X 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  1 abținere) – consilier local  Popa 

Cristinel. 
          Domnul consilier Popa Cristinel: Lucrez in cadrul Centrului , de asta  
m-am abținut. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Multumim! 
 

34. Proiect de hotarare nr.67 din 07.02.2024   privind constituirea fondului de 

rezervă bugetară  la dispoziţia Consiliului Local  al Municipiului Huşi în 

suma de 20,3 mii lei - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

 Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, 

muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
    Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu X - - 
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4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian X  - - 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   

a fost adoptată cu  18  voturi  pentru).   
 

35. Proiect de hotarare nr.68 din 07.02.2024   privind includerea in bugetul local  

a sumei de 35.507,0 lei , reprezentand  cotizația de membru  al Asociației  

Municipiilor din România, datorată  de  municipiul Huși , județul Vaslui , 

pentru anul 2024 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Da, domnule consilier Bobârnat!? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „Noi o sa ne abținem aici pentru ca nu vad 

care este utilitatea  acestei taxe, acestei cotizatii, nu am vazut niciodata un raport de 

activitate, cu ce ne ajuta pe noi Asociatia Municipiilor din Romania? Da, am vazut 

presedinte este domnul Boc, dar nu ma intereseaza lucrul asta! Eu nu am vazut 

vreodata vreun raport  de activitate sau ceva folositor pentru Husi.” 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : S-a mai discutat 

odata, si domnul primar a dat explicatii. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Ne ajuta de foarte 

multe ori in  explicarea legislatiei, foarte multa legislatie ne trimite inainte, le 

discutam impreuna. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu aveti acces la legislatie? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Ni se transmite 

foarte multa legislatie, ni se aduna toate punctele de vedere, legile sunt modificate, 

ne reprezinta, s.a.m.d. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ne reprezinta, ca sa ce? 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Domnule 

Bobârnat, dvs. nu vedeti utilitatea, nu votati.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: „O sa ne abtinem pana vedem un raport de 

activitate”. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Puteti sa va abtineti 

cat vreti!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „De ce nu ati adus un raport de activitate?” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Nu am stiut ca 

trebuia cerut un raport de activitate de la Asociatia Municipiilor”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Nu ati stiut!?” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Sa ma duc sa le 

cer un raport de activitate?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca nu le cereti dvs., le cer eu”. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Va rog, cereti-l 

dvs.!” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„O sa-l cer eu”. 
          Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: “As vrea sa fac o 

mentiune aici, la acest proeict de hotarare, este preluat un cadru legal gresit, de la 

hotararea din anul anterior, si trebuie corectat  cu cele mentionate in raportul de 

specialitate al d-nei ec.Trofin.” 
         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Am inteles! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Este vorba 

de Legea bugetului de stat pe anul 2024, este ramana cea de anul trecut, in raportul 

de specialitate s-a scris legea de anul acesta. Este o minima modificare in 

preambulul HCL.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Nu schimba 

esenta proiectului cu absolut nimic. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: „Asta v-a scapat, ei, nu schimba, 

schimba!” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:. Este o 

minima modificare in preambulul HCL. 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre, cu mentiunea precizata de doamna secretar general, sustinuta 

de d-na ec.Safta Trofin. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat 

prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

(corectată) cu mentiunea precizata de doamna secretar general, sustinuta de d-na 

ec.Safta Trofin)  a fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: 

Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina 

Eugenia, Rotariu Nicoleta, Romila Claudiu. 

 

36. Proiect de hotarare nr.69 din 07.02.2024   privind adoptarea bugetului local 

pe anul 2024 si estimat pentru anii 2025 – 2027- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Va rog, doamna consilier Popa s-a inscris prima la cuvant, va rog! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” In primul rand remarc faptul ca 

bugetul pe anul acesta este proiectat la o valoare mai mare decat realizatul anului 

trecut. Si vad ca inclusiv  la venituri proprii.” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Nu este 

adevarat!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Ei, dar dvs.ne-ati dat doamna!” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: 

“15.320,1”,anul trecut a fost cu “1.188.000”  mai mare pentru ca ne-a restituit 

ADIV Vaslui  o suma de “1.188.000” taxa de la salubrizare.Asta este singura 

diferenta.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Asta vroiam sa aflu si eu, ca nu 

am vazut….. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Am mai discutat  

despre taxa de salubrizare in cursul anului. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: …..dar noi am mai discutat anul 

asta bugetul de venituri si cheltuieli? Nu, atunci nu credeti ca ar fi trebuit sa fie 

atasat si referatul  compartimentului de specialitate?” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Care 

referat, care compartiment? Suma este primita in extras.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Doamna, dvs, in fiecare an atunci 

cand prezentati bugetul avem asa: referatul de aprobare inaintat de domnul primar, 

semnat, da, iar in spate, referatul compartimentului de specialitate care propune  

bugetul. Eu nu l-am vazut.Daca il aveti si nu l-am vazut eu?! Imi pare rau, dar 

acolo ar fi aparut acele explicatii”. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Vi le-am 

dat acuma, da?” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Daca erati la 

comisie, puteati sa le solicitati!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Da, bineinteles, de ce oare nu am 

venit duminica la Comisie?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Sambata, vineri.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Da, si discutam singura la 

pereti!?”. 
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           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Bugetul nu se aproba intr-o sedinta 

extraordinara”. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Printre altele, a 

mai fost pus si pe site-ul Primariei.”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„A fost pus pe site pentru ca asa prevede 

legea, sa fie in dezbatere, dar nu se aproba intr-o sedinta extraordinara care 

inseamna 2-3 zile inainte de sedinta.Ati dat materialele  de sedinta vineri. Vreau sa 

va intreb daca in acest buget ati prins si cei 200.000 lei de anul trecut,  cheltuiti 

anul trecut pentru dulciuri pentru copii, da? ” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Da, 

furnizori restanti – Cap.51…, da. Sunt prinsi in Cap.51.02., doamna consilier Popa, 

furnizori restanti”. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Furnizori restanti?” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Da, 

furnizori restanti, in suma totala de 244.000 lei, acea factura  nu s-a achitat in luna 

decembrie nici pana in zilele noastre pentru ca…. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Nici 29.000 lei ,partial ?” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:…exista , 

ma lasati, exista un Ordin 5426 din 26.12.2023 care modifica Ordinul de inchidere 

a exercitiului financiar contabil  pe anul 2023. Potrivit Ordinului respectiv incepand 

cu  data de 27 decembrie 2023 nu se mai efectueaza plati in Trezorerie decat pentru 

fonduri europene.Este data anexa, cu data, si scrie data de 27, pana la ora 10,30.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Si contractul pentru aceste 

cadouri(dulciuri) cum a fost semnat? Pe 27? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :” Prin selectarea de 

3 oferte, contractul nu a fost, daca tot am vazut o intrebare pusa, a fost o licitatie 

deschisa in analiza celor 3 oferte, pe data de 14 s-a incarcat pe SEAP, ceea ce 

reprezinta contract, comanda. Contractul a fost incheiat de noi ca o masura de 

protectie, ca sa o avem suplimentar. Comanda de pe 14, ceea ce a fost ridicat in 

SEAP, a fost trimisa, dumnealor sa ne spuna daca accepta sau nu.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Dar procesul verbal de predare a acestor 

bunuri este  pe data de 27 , si dvs. de pe 14, 15 le-ati distribuit !? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Ma lasati sa 

termin?” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Asa scrie in nota de receptie facuta intre 

dvs. si furnizor, este 27 decembrie. Dvs. aveti procese  verbale de distribuire....” 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Am  avize de pe 

14 care au sosit , am avize de pe 15 care au sosit, dar daca ati sti ce inseamna atata 

marfa sa o iei si sa o distribui la copiii, sa o puneti in sacosa, si vacanta copiilor din 

luna decembrie, cand  doamnele educatoare….”  

            Domnul consilier Bobârnat Radu:„Aveti nota de receptie facuta pe data de 

27 decembrie.” 



82 | P a g e  

 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Eu v-am spus, am 

avizele de predare.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Aveti procesele verbale de pe data de 14, 

15, 16”. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Pai in zilele alea 

s-au dus, se numarau, s.a.m.d.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„ Astept sa-mi raspundeti la ...” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”O sa va raspund!. 

Acum astept sa continuam bugetul!”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Da, v-am facut adresa, si vreau sa-mi 

raspundeti”. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Credeti ca stau 

toata ziua sa va raspund la multitudinea de doleante!?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:„Dar nu dvs, trebuie sa aveti, ca asa spune 

legea, sa aveti compartiment...” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Compartimentele 

mele mai au si alta activitate, nu stau toata ziua sa-i raspunda avocatului  Bobârnat 

la multitudinea de adrese.” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:„Atunci, daca aveti alta treaba, spuneti-mi, 

o sa ma adresez Instantei.” 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Hai, te rog 

frumos, du-te la instanta!” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:” Primaria ar trebui sa plateasca o 

suma de “164.760 lei” catre Administratia Fondului de Mediu pentru 

neindeplinirea obligatiei anuale de diminuare cu 60% a cantitatii de deseuri 

muncipale si asimilate. Ce masuri s-au luat totusi, pentru ca problema asta a fost si 

anul trecut, a fost si…” 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Compartativ cu 

alte municipii, Municipiul Husi sta cel mai bine la deseuri selective, la colectarea 

de deseuri selective. Deocamdata nu pot sa realizez 100% din ce trebuie sa scad. 

Fata de anii precedenti, a scazut.” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Vad ca nu este nimeni de la 

Directia de Asistenta Sociala Husi ( D.A.S.), vroiam sa intreb, vad ca acum a fost 

bugetata plata voucherelor de vacanta  de prin 2021, sau de prin 2019, vad aici.” 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Despre ce 

vorbiti? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”La D.A.S.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:„D.A.S. a fost prinsa in  buget cu niste 

vouchere....” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”La D.A.S. au fost prinse in buget 

vouchere de vacanta de prin 2019, 2020.”  
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          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: Daca nu 

vreti sa-mi dati materialul sa vad despre ce este vorba?! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”La D.A.S!”. 

 

 

 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Da, de la  

toate unitatile din municipiul Husi ,am scris maldare de hartii, poate  mi-a scapat 

ceva?! Ies 2 secunde, pun salariatii sa se uite despre ce este vorba, si revin pentru 

lamuriri, da?” Dar ce sa fac , domnule primar, unde sa ma impart! 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : “De asta, inca o 

data subliniez, mai ales doamna Popa, in comisia de specialitate puteati sa ridicati 

chestia asta?!” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Sa primesc si eu materialele la 

timp, sa am timp sa le studiez, ca altfel degeaba vin la comisie.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”In Comisie nu avea cum, s-au trimis 

materialele vineri.” 

             Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :” Nu, joi, au 

fost puse materialele la dispozitia consilierilor”. 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:” Pui materialul de sedinta cu bugetul in 

sedinta extraordinara?” 

            Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  :” Dar consider 

ca este greu, sa ceri unei persoane sa tina pe de rost toate informatiile puse acuma 

in fata”. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:” Da, pot 

sa raspund, sumele sunt incluse in buget, vouchere pentru anul 2024, la valoare de 

1600 lei  fata de 1450 lei cat a fost in 2023, prin cresterea cheltuielilor, dar nu ma 

intrebati…” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Dar uitati, la D.A.S., avem 

vouchere de vacanta  din 2019, 2020,2022,2024.” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :Sunt oare hotarari 

judecatoresti? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:”A, da, 

multumesc, haideti ca va raspund, multumesc, la o data de, a fost discutia ca pentru 

insotitori persoane cu handicap au “dat in instanta”.Deci, voucherele  de vacanta  

trebuie bugetate anual. De exemplu, pentru anul financiar 2024, trim.IV, este 

descoperit integral la plata asistentilor personali. Ni s-a repartizat o suma de 

“15.911”  pe total an financiar, in conditiile in care anul trecut am cheltuit  

“19.000 si. Deci, trim.IV este descoperit.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Asistentii medicali sunt asistenti 

maternali”? 



84 | P a g e  

 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:Lasati-ma 

sa termin! “Asistenta sociala procedeaza astfel: in momentul in care ar trebui sa dea 

aceste vouchere de vacant, de unde se plateste si acel impozit de 10% care se retine, 

discuta efectiv cu tot personalul care ar avea dreptul , si sunt peersoane care 

renunta, nu vor acele vouchere, dar am inteles ca, dupa acel refuz,  au fost persoane 

care au dat in instant, iar aici este posibil, o sa merg la asistenta sociala, o sa aduc 

toate documentele, dar nu intr-o secunda, in consiliul local.”. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Normal era sa justifice cand a 

facut acea bugetare. D.A.S-ul , ca D.A.S.-ul a facut-o, doar nu ati facut-o dvs.? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Doamna 

Popa, am spus un pic mai devreme, nici macar nu este acoperit intreg anul 

financiar. Trim.IV  este descoperit integral la plata asistentilor personali.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Vorbeati de asistentii maternali, 

eu intreb,asistentii medicali sunt asistenti maternali”? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Nu are 

nici o legatura!” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Eu va spun din material”. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Va spun 

ca nu pot acoperi intreg anul financiar”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” De ce?” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Asteptam 

rectificarile din cursul anului, pentru ca s-au majorat indemnizatiile, iar suma 

primita anul asta, va arat documentul …”  

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Aprobam un buget care nu acopera tot 

trim.IV? Este normal asa?” 

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Stati un 

pic! 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :” Nu este normal, 

vor veni bani prin rectificari bugetare, am o rectificare prin care am primit acuma 

sumele de bani,…” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sa stie toata lumea ca aprobam  un buget 

care nu acopera cheltuielile pe tot anul!” 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:“Ma 

deplasez catre dvs. doamna consilier Popa, asta este suma pentru asistentii 

personali, in anul 2024 primesc, vorbim de bugete initiale, si 2023, si 2024, anul 

trecut am primit 15.576 , iar anul asta, asta este suma cu destinatie  venita direct de 

la Minister. Aceeasi situatie a fost si anul trecut.Initial este suma asta data , 

decontarea efectiva in an , urmare rectificarilor din cursul anului….” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Asa s-a facut in toata tara”. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica: “Exact, 

multumesc, domnule Bobârnat!”. 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru: Se stia problema 

asta! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

 

 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

37. Proiect de hotarare nr.70 din 07.02.2024 privind aprobarea bugetului de 

venituri si cheltuieli  pe anul 2024 si estimat pentru anii 2025 - 2027  al 

institutiilor publice finantate integral sau partial din venituri proprii- 

inițiator primarul municipiului Huși- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru :   Aici se va avea in 

vedere , transmis ulterior documentatiei,  si  Referatul Directiei Economice nr. 4156 din 09.02.2024  cu 
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privire la modificarea Anexei nr.1 si Anexei nr.2 la PH. privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli  

pe anul 2024 si estimat pentru anii 2025 - 2027  al institutiilor publice finantate integral sau partial din 

venituri proprii). 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre (modificat cf.referatului  Directiei 

Economice nr. 4156 din 09.02.2024); 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre (modificat cf.referatului Directiei Economice nr. 4156 din 

09.02.2024). 
           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   

la prealabile ?  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Aici as fi vrut sa o intreb pe 

doamna manager de la Casa de Cultura, dar nu este aici in sala, dar poate i se 

transmite totusi, pentru ca este bine sa stim si noi, care sunt acei salariati care fac  

parte din compartimentul de specialitate si care sunt instrumentistii angajati cu 

contract, si care mai este relatia dintre Casa de Cultura - institutie de stat, si 

Ansamblul Folcloric “Trandafir de la Moldova”- entitate privata? “ 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : In 

prima sedinta, o sa vina doamna director si o sa va explice. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:”Trebuia sa vina acuma, trebuia sa vina si 

sa ne explice.” 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Vad ca sunt platiti colaboratori 

instrumentisti, totodata avem si angajati instrumentisti.” 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Foarte bine 

punctata problema, doamna consilier Popa, cred ca data viitoare ar trebui sa vina 

doamna director si sa ne informeze, da? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Data viitoare cand?” 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv  Directia Economica:“Da, sa 

detalieze colaboratorii, asa este!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”La bugetul viitor?” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : “Normal ar fi ca 

atunci cand este in discutie, orice “deconcentrat” sa vina”. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Aici era si interventia mea, acum se 

aproba si bugetul pentru Spital. Ar fi fost normal ca astazi sa vina si directorul 

Spitalului. Nici nu stiu daca ar fi fost bine sau ar fi fost rau?! Ar fi fost bine pentru 

ca ar fi trebuit sa ne dea niste explicatii cum de a ajuns in situatia reflectata de 

bugetul si de executia bugetara, cu un asemenea deficit si cu asemenea probleme, ar 

fi fost rau pentru ca omului asta cand ii cer niste explicatii, il apuca isteria.” 
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          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru :Acum, dumnealui 

nu este prezent, bine ar fi sa fie un dialog cu el, nu in lipsa lui!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Eu va spun asta, pentru am fost 

saptamana trecuta  la o sedinta de CA la Spital, si ce am vcazut acolo, m-a luat 

groaza!”. 

           Doamna consilier Nacu Mihaela : Este responsabilitatea noastra, a tuturor! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Este responsabilitatea noastra, si trebuie 

sa discutam lucrurile astea. Este vorba despre un om care nu are ce cauta acolo. 

Daca domnul primar si-l asuma, asta este treaba lui. Este un pericol pentru Spitalul 

Municipal Husi, si fereasca Dumnezeu sa avem noi nevoie de, sau familiile noastre, 

sau cetatenii Husului, sa aiba nevoie de serviciile Spitalului, pentru ca ce se 

intampla acolo din cauza acestui manager , eu zic ca este periculos pentru toata 

lumea!”. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : Nefiind de fata 

persoana  respectiva , nu poate sa dea un drept la replica….” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Asta nu stiu, de ce nu este aici, nu stia ca 

se discuta bugetul lui, executia bugetara, eu cu cine sa vorbesc?Bine, poate stie 

domnul primar despre ce este vorba, poate sa ne dea dumnealui niste explicatii?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :”Dvs. ati fost la 

ultima sedinta CA de la Spital, eu nu am putut sa stau pana ati avut dvs. de terminat 

de facut fotografii si filme, ati ramas la buget, dvs., bugetul este intocmit pe rubrica 

venituri si cheltuieli….. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:” Spuneti vorbe goale.” 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :….vreau sa va spun 

un singur lucru…. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:” Spuneti vorbe goale.” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :….nu, nu, ma lasati 

sa intru in miezul problemei, mai amanuntite de la Spital, ati fost cu mine si la 

discutia cu medicii, ati observat ca una dintre  motivatii care mi s-a dat si mie cand 

am pus intrebarea de ce au crescut atat de mult cheltuielile pe caz, comparativ cu ce 

se deconteaza, raspunsul a fost ca se investigheaza mai mult, ca medicamentele au 

crescut,  ca este nevoie de un necesar  mai mare de medicamente, pentru acelasi 

numar de cazuri. La intrebarea pe care am pus-o, la cat aveati contractat acopereati 

bugetul , ok, intrebarea atat puteau sa cheltuie, atat li se deconteaza pe caz, iar 

necesarul este. La una din intrebari, daca ati fost atent, au raspuns, dar probabil atat 

ati inteles atunci, se tin foarte multe cazuri in reanimare. Ma lasati?” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu va las , atata timp cat ma jigniti, nu pot 

sa va las!” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Nu, dar poate nu 

ati inteles, se tin foarte multe cazuri in reanimare, in ATI, poate unii inteleg 

diferenta, este aceeasi chestie, acelasi lucru, se  tin mult mai multe cazuri, mai mult 

timp, din anumite sectii, care sunt uneori justificate sau nejustificate, nu am eu de 
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unde sa stiu, si acolo cheltuielile sunt exponentiale. Mai departe, nu degeaba am 

cerut o analiza efectiv sa se face pe fiecare sectie, pe fiecare caz, cat este posibil, de 

stocul de medicamente care este, s.a.m.d. Eu nu pot sa acuz ca nu se respecta niste 

procedure, asta le-am reprosat, nu numai directorului, si sefilor de sectie, nu pot sa 

accept nerealizarea indicatorilor, dar nici nu pot sa aduc oamenii la spital eu.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Dvs. va place cum este condus acel 

Spital?” 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Domnule consilier, 

nu conduc eu Spitalul.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:”Va debarasati de raspundere”. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : “Nu ma debarasez 

de nici un director, directorul isi atinge indicatorii pe care ii are de dus spre 

realizare. Cei care stabilesc, sunt niste comisii, nu eu angajez, nu eu desfac 

contracte de munca.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:”Deci nu aveti nici o raspundere?” 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :“Din punctul meu 

de vedere, din punctul meu de vedere, cred ca se pot face mai multe lucruri acolo , 

cu reorganizari, doamna Vlada a spus si dumneaei, dar vedeti, de la reorganizarile 

pe care le cerem noi, sa luam paturi de la “gineco”, sau de la “interne”, ca sa facem 

ceva, noi trebuie sa ne invartim tot in 300 de paturi, indiferent de ce vrem sa facem, 

tot in 300 de paturi, atat avem aprobare.” 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Am stat si eu , si dvs., de vorba cu 

medicii, ati vazut cate probleme sunt , cate lipsuri sunt, cate nevoi au, lucruri pe 

care managerul ar fi trebuit sa le stie, sa le cunoasca.”. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :“Nevoi cum 

spuneti dvs., ei au spus modalitati, cum ar trebui inca 304 paturi la , o sectie, o 

subsectie, un compartiment la contagioase, ca sa nu-  tina in ATI, cei de la “neuro” 

ar putea rezolva mai multe cazuri, dar nu au un numar de paturi sa poata rezolva 

pentru 3 medici norma de incarcare, poate sa rezolvc mai multe cazuri, faptul ca nu 

se executa mai multe operatii, am pus intrebarea, pe ginecologie, dar nu pot sa le 

cer eu sa faca anumite operatii,  a fost domnul Juverdeanu si v-a spus, nu stiu eu 

toate operatiile din sectia de ginecologie, celor de la psihiatrie nu am ce sa le spun, 

isi fac cazurile, cei de la “infectioase” , sectia d-nei Rodica Trandafir, lucrurile sunt 

realizate, dar avem alte probleme.Din punctul meu de vedere, si am ridicat-o si 

atunci,ar fi o problema imensa pe acest CPU, pentru ca fata de Spitalul de Urgenta 

Vaslui , sau Birlad, decontam nici o zecime din cate deconteaza Birladul, faptul ca 

ii tinem in CPU, dar nu este vina nimanui ca medicul de sectie nu-i preia pana nu 

stiu ce investigatii nu au facute, sau ii trimit pe acei cu cazuri pe care nu pot sa le 

rezolve aici. Aici este marea problema, din punctul meu de vedere, la CPU, a tine 

un pacient acolo 2 zile, 3 zile, cu o medicamentatie pe caz care ar fi , va dau un 

exemplu, de 20 de lei, iar daca il duc pe sectie , este de 120 lei. Daca ati fi fost 

acolo, nu stiu daca ati fost de la inceput,  eu am stat o ora cu ei, le-am spus 
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colaborarea dintre dvs. si interesul tuturor, s-a realizam maximul/caz, putem incasa, 

este ok. La unele cazuri stau echivalent cu anii din urma, dar gradul de dificultate, 

valoare care incaseaza pe caz, nu se.., are si directorul o multitudine de probleme , 

de acord, cum toata lumea avem probleme, care le intelegem sau nu”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” Le trecem cu vederea”. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :“ Eu nu trec cu 

vederea nimic.Vreti o discutie cu Spitalul ….. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ati vazut ce comunicare are cu medicii, 

domnule manager !” 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :“Care medici?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Cu medicii in general”. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan :“Va dau un 

exemplu, am vazut ca ati sustinut cazul acesta, cu doamna dr.Deleanu, da? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Da, care a zis acolo de fata cu noi, ca ea 

renunta.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Doamna 

dr.Deleanu, are un contract de munca cu Spitalul Municipal Husi de 8 ore. Daca d-

na dr.Deleanu are o “firma privata” , si vine si imi spune ca ea munceste 20 de 

ore/zi, si ajunge la Husi la 8,30, sau 9,30, iar cineva trebuie sa o treaca prezent, nu 

cred ca face asta nici un manager, nimeni nu face”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Ati inteles dvs.gresit, dar ideea este ca 

ati reusit sa o alungati si pe doamna Deleanu.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Nu am alungat pe 

nimeni”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:” A zis acolo direct ca ea nu va mai veni.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:”Chiar nu este  o problema ca 

pleaca medicii din Spital? Chiar nu este o problema?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Vreau sa inteleaga 

toata lumea, ca acel program pe care semneaza , condica intrare-iesire, nu poate sa 

fie acceptata prezenta cand ea nu este”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Aceeasi exigenta ar trebui sa aveti si la 

directorul de la Clubul Sportiv., care lucreaza si la Tatarani ca si consilier, si erste 

si cu norma plina aici. ” 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : De asta era bine 

sa fie si domnul manager aici, cred ca dansul le stie mai bine. Nefiind prezent, 

discutam asa, nu rezolvam nimica. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Este data 

dispozitie de catre mine, toti oamenii care au material in sedinta, sa participe la 

sedinta.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Sunt unii care au 2-3 contracte, si nu stau 

unde ar trebui sa stea, v-am dat exemplu pe domnul Cehan Mihai”. 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Mai dati-mi un alt 

exemplu!” 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”Contabila de acolo,de la Club, si mai sunt 

si altii.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Care contabila?” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”D-na Bahnareanu, are contract si la 

Liceul „Corivan”, are contract si la Clubul Sportiv.” 

              Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi : 

Este legal sa aiba mai multe contracte? 

             Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu este legal.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Nici unul nu este 

functionar public”. 

             Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi 

:Nu-i legal? 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:”Nu, sunt niste norme aici, este legal 

pentru maxim 1 an de zile, este legal pentru maxim 1 an de zile, cu un numar de ore 

suplimentare, dar nu sa ai  mai multe contracte cu cate 8 ore fiecare. Asta este o 

chestiune pe care  o sa o mai discutam si la Clubul Sportiv Municipal.” 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:” Parca spuneati de doamna dr.Deleanu?” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Nu, am spus doar 

atat, doamna Deleanu, eu, Jan Ciupilan , si nu numai eu, orice om care este 

angajator, si care pune prezent unui om care nu a venit in unitatre , isi asuma 

absolut  tot, ceea ce poate sa faca omul respectiv, sau se poate intampla cand nu 

este la munca. Eu am spus ca nu pot sa o pun prezent pe doamna Deleanu, sau pe 

domnul care vreti dvs. de aici, daca ea nu este in unitate. Intre ora 8,00 si 9,00 

poate sa pateasca orice, fereasca Dumnezeu ! Sau poate orice sa faca , si legal, si 

ilegal, orice. Eu nu pot sa-l pun prezent. Nu imi asum”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:”In Primarie, dar mai sunt si alte 

institutii.” 

           Doamna consilier Nacu Mihaela: “Imi permiteti sa intervin si eu? „Eu am o 

proba, nu am nimic cu parintele Petcu, care lucreaza si in Spital, dar am pacienti 

care imi spun ca „impartaseste”  la Padureni in acele 8 ore in care figureaza la  

Spital.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“Habar nu am!” 

           Doamna consilier Nacu Mihaela: „Sincer va zic! In cele 8 ore  care lucreaza 

la Spital, in acelasi timp „impartaseste” si la   la Padureni.” 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“ Nu stiam ca este 

preot la Padureni, stiam ca este preot la Spital.” 

            Doamna consilier Nacu Mihaela: „Mie mi-au spus pacienti ca i-a asteptat la 

Padureni si i-a impartasit. Este corect ?” 

          Domnul consilier Matei Ionel: Dimineata lucreaza la Spital , dupa amiaza 

este la Padureni. 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan :“ Nu stiu , chiar nu 

stiu!”. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru : S-au purtat 

discutii, s-au dat raspunsuri, supun la vot proiectul de hotărâre modificat  
( conform Referatul  Directiei Economice nr. 4156 din 09.02.2024  cu privire la modificarea Anexei nr.1 

si Anexei nr.2 la PH. privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli  pe anul 2024 si estimat pentru 

anii 2025 - 2027  al institutiilor publice finantate integral sau partial din venituri proprii).Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea 

modificată ( conform Referatul  Directiei Economice nr. 4156 din 09.02.2024  cu privire la 

modificarea Anexei nr.1 si Anexei nr.2 la PH. privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli  pe anul 

2024 si estimat pentru anii 2025 - 2027  al institutiilor publice finantate integral sau partial din venituri 

proprii)  a fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: 

Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina 

Eugenia, Rotariu Nicoleta, Romila Claudiu. 
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38. Proiect de hotarare nr.71 din 07.02.2024 privind aprobarea bugetului 

imprumuturilor interne pe anul 2024- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  Focia Alexandru    precizeaza 

ca exista avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, 

apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, 

finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil 

proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul consilier  Focia Alexandru : Sunt discutii   la 

prealabile ? Daca nu sunt discutii , trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Focia Alexandru  : Supun la vot 

proiectul de hotărâre în variantă propusă de inițiator. Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 
            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Blănariu Victor  X - - 

3.  Bobârnat Radu - - X 

4.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

5.  Cocuz Adrian - - X 

6.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina X - - 

9.  Matei Ionel  X - - 

10.  Matei Gabriela X  - - 

11.  Nacu Mihaela - - X 

12.  Patrașcu Luiza X -            - 

13.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

14.  Popa Cristinel X - - 

15.  
Romila Claudiu  

- - X 

16.  Rotariu Nicoleta 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania X - - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 
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             Secretarul  general al municipiului Huși.jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea   a 

fost adoptată cu  11  voturi  pentru), 7  abținere) consilieri locali: Aghiorghiesei Costel, 

Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta, 

Romila Claudiu. 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Focia Alexandru : Daca nu mai 

sunt alte subiecte de discutat ,  declar   închise lucrările  ședinței  

extraordinare  a Consiliului Local  al Municipiului Huşi  din  12 februarie 

2024 . 

              
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                            SECRETAR GENERAL ,   

              Focia Alexandru                                            jr.Monica Dumitrașcu  

 
 
 
 
 
 
 
     Întocmit, 
     Consilier  
 Anișoara Oprea  


